

គ្រាប់ពូជនឹងមិនស្អាងមរតក ជាមួយសំបកឡើយ

អរគុណច្រើនបងប្រុស ដេម៉ូស។ ហើយឥឡូវនេះយើងរីករាយដែលបានមក
ទីនេះនៅព្រឹកនេះ ហើយបានស្តាប់ទីបន្ទាល់ល្អៗទាំងអស់នេះពីមនុស្សល្អ
ទាំងនេះ។ ហើយឥឡូវនេះ យើងជឿជាក់ថាព្រះនឹងបន្តនៅជាមួយយើង ហើយ
ប្រទានពរដល់យើង។

2 ឥឡូវនេះ យប់នេះ ខ្ញុំយល់ថាខ្ញុំនឹងនិយាយនៅយប់នេះ បើព្រះអម្ចាស់សព្វ
ព្រះហឫទ័យ។ ហើយខ្ញុំបានសួរបងប្រុស សាការៀន កាលពីប៉ុន្មាននាទីមុននេះ ខ្ញុំ
បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ កុំមានអារម្មណ៍ខ្មាស់អៀន។ ខ្ញុំដឹងថាយើងត្រូវចេញពី
ទីនេះនៅម៉ោង១១ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំគ្រាន់តែបាត់បង់អារម្មណ៍ពេលខ្ញុំក្រោកឡើងនៅ
ទីនេះ។”

3 វាហាក់ដូចជាយើងទាំងអស់គ្នាមាន។ យើងមានអារម្មណ៍ថា...ពួកគេ
និយាយថា “ពីរនាទី បីនាទី ឬ...” បងប្រុស ស្ទីធី អ្នកដឹងទេ វាជាការលំបាក
ក្នុងការធ្វើក្នុងរយៈពេលពីរបីនាទី។ ហើយខ្ញុំដឹងថាវាយ៉ាងម៉េច ហើយខ្ញុំមាន
អារម្មណ៍សោកស្តាយចំពោះម្នាក់ៗ។ ប៉ុន្តែយើងស្ថិតនៅក្នុងសម័យកាលមួយ ជា
កន្លែងដែលយើងនៅ។ យើងនឹងទៅភាពអស់កល្បជានិច្ច ប៉ុន្តែឥឡូវនេះយើង
ដល់ពេលហើយ។

4 ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “បងប្រុស ដេម៉ូស មុនបន្តិច កុំមានអារម្មណ៍ខ្មាស់
អៀន គ្រាន់តែទាញខ្ញុំលើអារ៉ែ នោះខ្ញុំនឹងដឹងថាដល់ពេលដែលត្រូវឈប់។”
ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើខ្ញុំមិនបញ្ចប់ទេ ខ្ញុំនឹងបញ្ចប់នៅយប់នេះ។ ដូច្នេះបើខ្ញុំធ្វើអញ្ចឹង
ខ្ញុំមានអត្ថបទថ្មីសម្រាប់យប់នេះ។

5 ឥឡូវនេះមុនពេលយើងបើកសៀវភៅ ចូរយើងនិយាយទៅកាន់អ្នកនិពន្ធ
ដោយឱនក្បាលចុះ។

6 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ជាទីស្រឡាញ់ ទូលបង្គំសូមអរព្រះគុណទ្រង់នៅព្រឹក
នេះសម្រាប់ការជួបជុំនេះ សម្រាប់អ្វីដែលយើងបានឮរួចហើយ។ ប្រសិនបើយើង

គួរតែឆ្លងកាត់ការប្រទានពរឥឡូវនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ យើងនឹងមានអារម្មណ៍ថាវា
 ជាការល្អដែលបាននៅទីនេះ។ ដូច្នេះទូលបង្គំអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងបន្ត ប្រសិនបើ
 វាល្អនៅក្នុងការមើលឃើញរបស់ទ្រង់ ហើយបន្តនៅជាមួយយើងនិងជួយយើង។
 ហើយឥឡូវនេះយើងប្រមូលផ្តុំខ្លួនយើងនៅជុំវិញព្រះបន្ទូល។ ដូចដែលយើង
 បានប្រមូលផ្តុំគ្នាជុំវិញការប្រកបគ្នាទៅវិញទៅមក ដោយព្រឹទ្ធិបន្ទាល់អំពីអ្វីដែល
 ទ្រង់បានធ្វើសម្រាប់យើង ឥឡូវសូមឲ្យយើងត្រឡប់ទៅរកព្រះបន្ទូលវិញ ហើយ
 រកមើលថាកន្លែងទាំងអស់នេះមកពីណា។ បន្ទាប់មក នោះនឹងជាការបញ្ជាក់ពីអ្វី
 ដែលយើងកំពុងមានអារម្មណ៍និងឃើញ ដែលកើតឡើងនៅថ្ងៃនេះ។ ផ្តល់របស់
 ទាំងនេះនៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

7 ឥឡូវនេះ ដូចជា—ជាអ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមានកាតព្វកិច្ចចំពោះ
 សារមួយ។ ហើយពេលខ្លះខ្ញុំមានការយល់ច្រឡំយ៉ាងខ្លាំង កាលពីអតីតកាល
 ហើយប្រហែលជាតែងតែមានការយល់ច្រឡំ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិននិយាយអ្វីដែល
 ពេលខ្លះ—ដើម្បីធ្វើឱ្យខុសគ្នាទេ ខ្ញុំនិយាយដោយស្មោះត្រង់។ ហើយខ្ញុំចូលចិត្ត
 និយាយអ្វីដែលខ្ញុំគិតថាត្រឹមត្រូវ។ មនុស្សគ្រប់គ្នាមាន—សិទ្ធិចំពោះរឿងទាំងនោះ
 ដើម្បីបង្ហាញពីគំនិតផ្ទាល់ខ្លួនរបស់គាត់។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំ
 នៅក្នុងចំណោមអ្នក។

8 ហើយបងប្រុស សាការ៉ូន និយាយអំពីកាតអធិស្ឋាននៅក្នុងបន្ទាត់អធិស្ឋាន
 នៃការមើលឃើញអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ...ឥឡូវនេះ គាត់មិនបាននិយាយ
 អំពីខ្ញុំទេ។ នោះគឺអំពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ព្រោះខ្ញុំមិនអាចធ្វើរឿងទាំងនោះបានទេ។
 អ្នកណាក៏ដឹងដែរ ខ្ញុំមិនអាចធ្វើបានទេ។ ប៉ុន្តែ—ប៉ុន្តែនោះជាផ្នែកតូច អ្វីដែលអ្នក
 ឃើញនៅទីនេះ។ អ្នកគួរតែនៅខាងក្រៅកន្លែងផ្សេងទៀត ហើយមើលពីរបៀប
 ដែលទ្រង់ប្រាប់សាច់រឿង! ហើយខ្ញុំ...រឿងដែលនឹងកើតឡើង ទាំងនេះគឺគ្រាន់តែ...
 អ្នក អ្នកគឺជាអ្នកដែលធ្វើបែបនោះ។ អ្នកគឺជាអ្នកដែលជឿព្រះ។

9 ហើយ—ហើយបើអ្នកមិនជឿព្រះ សូមចាំថា ទ្រង់មានបន្ទូលប្រាប់អ្នកដូច្នោះ
 នៅធីកានេះ។ ហើយប្រសិនបើអ្នកនៅក្នុងអំពើបាប ទ្រង់មានបន្ទូលប្រាប់អ្នក
 ដូច្នោះ។ ហើយរឿងដែលអ្នកបានធ្វើហើយមិនគួរធ្វើ ទ្រង់មានបន្ទូលប្រាប់អ្នក
 ដូច្នោះ។ វាមិនត្រឹមតែជាអ្វីដែលពួកគេដាក់នៅលើកាតអធិស្ឋានប៉ុណ្ណោះទេ។
 ពួកគេអាចដាក់នៅលើកាតអធិស្ឋានរបស់ពួកគេ...ពួកគេនឹងមិននិយាយថានៅ

ទីនោះទេ ពួកគេជា “មនុស្សមានបាប” ហើយស្រ្តីនេះ “រស់នៅជាមួយប្តីខុស” ឬអ្វី
ផ្សេងទៀត។ ហើយពួកគេនឹងមិនដាក់វានៅលើកាតអធិស្ឋានទេ ប៉ុន្តែព្រះវិញ្ញាណ
បរិសុទ្ធបានទទួលវាទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ ឃើញទេ? ឃើញទេ? ហើយដូច្នោះ
វា...បន្ទាប់មកនៅក្នុងរបៀប...នេះ—ផ្នែកជំនឿដ៏អស់ មិត្តអើយ។

10 ហើយខ្ញុំនិយាយនេះដោយកិត្តិយស ព្រោះព្រឹកនេះមិនមានពួកយើងច្រើនទេ
គ្រាន់តែជាក្រុមតូចមួយប៉ុណ្ណោះ។ វាធ្វើឱ្យខ្ញុំភ្ញាក់ផ្អើល រហូតដល់វាធ្វើឱ្យខ្ញុំភ័យ
ណាស់ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ចង់ស្រែកពេលខ្លះ។ ហើយនៅពេលដែលខ្ញុំអង្គុយចុះនៅ
លើភ្នំ ដែលជាកន្លែងដែលខ្ញុំចំណាយពេលយ៉ាងច្រើននៅទីនោះ បានទទួលពីព្រះ
ចុះមក ហើយផ្តល់ឱ្យមនុស្សរួមអ្វីដែលទ្រង់បានប្រទានមកខ្ញុំ។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំមិន
ចង់ខុសពីមនុស្សផ្សេងទេ។ ប៉ុន្តែ ដើម្បីនិយាយដោយស្មោះត្រង់ ខ្ញុំត្រូវតែស្មោះត្រង់
ជាមួយព្រះ ឃើញទេ—ចំពោះសារមួយ។

11 ហើយឥឡូវនេះយើងមានឆន្ទៈរបស់ព្រះអម្ចាស់ យើងកំពុងរៀបចំចាកចេញ
ភ្លាមៗសម្រាប់ដំណើរកម្សាន្តក្រៅប្រទេស ក្នុងរយៈពេលពីរបីថ្ងៃ ហើយប្រសិនបើ
នោះជាព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ខ្ញុំពិតជាសុំការអធិស្ឋានរបស់អ្នក។

12 អ្នកពិតជាល្អណាស់! ខ្ញុំបាននិយាយ ខ្ញុំគ្រាន់តែភ្លេចពេលវេលាទាំងអស់
ដូចជាយើងផ្សេងទៀត។ ប៉ុន្តែចំពោះបងប្រុសសាការៀន អ្នកដឹកនាំដ៏ល្អទាំងនេះ
នៅទីនេះនៅវេទិកា និងនៅទីនោះ មិត្តភក្តិទាំងអស់ចំពោះព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ខ្ញុំសូម
ជំរាបសួរអ្នកនៅក្នុងព្រះនាមទ្រង់ ជា—បងប្អូនរួមជំនឿជាមួយអ្នក ដោយឈឺឆ្កាង
ចំពោះព្រះ ក្នុងនាមជាបងប្អូនប្រុសស្រី។

13 ខ្ញុំចង់បើកនៅព្រឹកនេះ នៅក្នុងបទគម្ពីរ ជាងនៅក្នុងគម្ពីរកាឡូទី បើ
ព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ។ ខ្ញុំចង់អានបទគម្ពីរមួយ។

14 ឥឡូវនេះ កាលពីយប់មិញ បានឮសារដែលចេញមកពីបងប្រុសជាអ្នកបម្រើ
ព្រះរបស់យើងនៅទីនេះនៅវេទិកា គាត់និយាយភាសាដទៃ។ ប្រេដសិន បងប្រុស
ប្រេដសិន ជាបុរសល្អណាស់។ ខ្ញុំ...

15 ដើម្បីមើលរឿងនេះជាមួយអក្ខរកម្មនិងការអប់រំរបស់ខ្ញុំ កង្វះការយល់ដឹង
របស់ខ្ញុំដោយពាក្យសម្តី ហើយបន្ទាប់មកដឹងថាសារនោះជាការពិត ហើយ
ឃើញបុរសបែបនេះនៅលើបន្ទះនោះនៅយប់ផ្សេងទៀត ឈរនៅទីនោះជាមួយ...
ដែលអាចបំពេញតាមប្រភេទបញ្ហានោះ។ ពួកគេប្រហែលជាមិនអាចធ្វើអ្វីដែល

ព្រះអម្ចាស់បានហៅខ្ញុំឱ្យធ្វើ។ ខ្ញុំមិនអាចធ្វើអ្វីដែលព្រះអម្ចាស់បានត្រាស់ហៅ ពួកគេឱ្យធ្វើបានទេ។ ប៉ុន្តែយើងធ្វើការជាមួយគ្នា ខ្ញុំប្រាកដថាយើងអាចទទួលបាន សារនេះ បើយើងគ្រាន់តែនៅចំពោះព្រះ។

16 ហើយនៅពេលដែលគាត់បានផ្តល់—ទីបន្ទាល់នៅទីនេះកាលពីយប់មិញ ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបាននិយាយជាភាសាដទៃ ហើយមាននរណាម្នាក់ នៅក្នុងទស្សនិកជន ខ្ញុំតែងតែស្គាល់ការគោរពនោះ។ ពីព្រោះ ខ្ញុំយល់ ដោយ ព្រះគម្ពីរ នោះជាព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះនាំអ្វីមួយមកយើង។ ហើយគាត់បាននិយាយ ថា និយាយអំពីភ្លៀងចុងក្រោយ អតីតភ្លៀងនិងភ្លៀងចុងក្រោយ។ ហើយវានាំខ្ញុំ ទៅរកគំនិតមួយ។

17 ថាបងប្រុសប៊ុនហាំគ្រាន់តែផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវកញ្ចប់តូចមួយជាមួយនឹងការ ត្រួតពិនិត្យមួយចំនួននៅលើវា បាននិយាយថា “នេះគឺជាដង្វាយនៃសេចក្តី ស្រឡាញ់...ពីបងប្អូនក្រុមជំនុំ។” ឥឡូវនេះ គាត់—គាត់ ពួកគេមិនគួរធ្វើដូច្នេះ ទេ។ ឃើញទេ ខ្ញុំមិនបានមកទីនេះសម្រាប់គោលបំណងនោះទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំ...គាត់ ពួកគេឲ្យវាមកខ្ញុំ ហើយពិតណាស់ នឹងមាន...គ្មានវិធីប្រគល់វាទៅវិញទេ។ ហើយ ខ្ញុំនឹងយកវា ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ ហើយព្យាយាមដាក់វាលើ ការចំណាយរបស់ខ្ញុំ ចេញទៅក្រៅប្រទេស។ ពីព្រោះ ខ្ញុំមិនត្រូវបានឧបត្ថម្ភ គ្មាន មធ្យោបាយ ថាខ្ញុំនឹងទៅណា។

18 វាជាប្រភេទនៃអាថ៌កំបាំង ពីព្រោះក្រុមជំនុំនឹងមិនអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំចូល ទេ។ ហើយខ្ញុំនឹងចូលទៅក្នុងអ្នកប្រមាញ់ ព្រោះវានៅលើព្រះអម្ចាស់របស់ខ្ញុំ។ ព្រះអម្ចាស់បានដាក់វានៅក្នុងចិត្តខ្ញុំដើម្បីធ្វើវា ហើយខ្ញុំត្រូវតែចូលទៅក្នុងប្រភេទ នៃការក្លែងខ្លួន។ ឃើញទេ? ដូច្នេះពួកគេមានគំនិតគួរឱ្យអស់សំណើចបន្តិច នៅទីនោះ ដែលម្នាក់ៗចង់ឱ្យខ្ញុំចុះឈ្មោះលើកាត ថាខ្ញុំនឹងយល់ស្របជាមួយ ពួកគេលើអ្វីដែលពួកគេជឿ ហើយនិយាយថាក្រុមផ្សេងទៀតនេះគឺខុស ហើយ ក្រុមនេះនិយាយថាពួកគេនឹងនាំខ្ញុំចូលប្រសិនបើខ្ញុំនឹងនិយាយថាក្រុមនេះខុស។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនចូលចិត្តវាទេ។ ឃើញទេ យើង...

19 ខ្ញុំតែងតែព្យាយាមឈររវាងមនុស្សនៅខាងក្រៅអង្គការនិងភាពខុសគ្នា របស់ពួកគេ ហើយហៅអ្វីដែលវាហាក់ដូចជាព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះកំពុងមានបន្ទូល តាមរយៈបងប្អូននៅទីនេះនៅព្រឹកនេះ ថាយើងមិនមែនជានិកាយទេ។ យើងជា

កូននៃគ្រួសារមួយ។ ឥឡូវនេះ មិនមែនជានិកាយប្រាណហាំទេ។ មានគ្រួសារប្រាណហាំ ហើយយើងទាំងអស់គ្នាមិនចូលរួមក្នុងគ្រួសារនោះទេ យើងកើតនៅក្នុងគ្រួសារនោះ។ ដូច្នោះហើយ ខ្ញុំ នោះហើយជាអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងព្យាយាមតំណាង—ល្អបំផុតដែលខ្ញុំដឹង។

20 ឥឡូវនេះនៅក្នុងកាឡាទី ៤.២៧-៣១ ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំបានគូសបញ្ជាក់នៅទីនេះ ខ្ញុំចង់អានអត្ថបទនេះ។

ដ្បិតមានសេចក្តីចែងទុកមកថា ឱនាងអារ ដែលមិនបង្កើតកូនអើយ ចូរអរសប្បាយឡើង ឱនាងដែលមិនបានឈឺនឹងសំរាលអើយ ចូរឆ្ងាយសំរែកឡើងចុះ ពីព្រោះកូនរបស់នាងដែលគ្មានគូ...នោះច្រើនជាងកូននៃនាងដែលមានប្តីទៅហើយ។

តែបងប្អូនអើយ យើងរាល់គ្នា ជាកូនតាមសេចក្តីសន្យា ដូចជាលោកអ៊ីសាកដែរ។

តែឥឡូវនេះ ក៏ដូចជាកាលពីដើម ដ្បិតកូនដែលកើតតាមសាច់ឈាម បានធ្វើទុក្ខដល់កូន ដែលកើតតាមព្រះវិញ្ញាណវិញ។

តែគម្ពីរថាដូចម្តេច គឺថា? ចូរដេញបាវស្រីនឹងកូនវាចេញ: ដ្បិតកូនរបស់បាវស្រី មិនត្រូវគ្រងមរដក ជាមួយនឹងកូនរបស់ស្រីអ្នកជាឡើយ។

ដូច្នោះ បងប្អូនអើយ យើងរាល់គ្នាមិនមែនជាកូនរបស់បាវស្រីទេ គឺជាកូនរបស់ស្រីអ្នកជាវិញ។

សូមព្រះអម្ចាស់បន្ថែមព្រះពររបស់ទ្រង់ឥឡូវនេះទៅកាន់ព្រះបន្ទូលដ៏មានតម្លៃរបស់ទ្រង់។

21 ខ្ញុំមានរឿងមួយចំនួនកាលពីយប់មិញ សរសេររឿងមួយចំនួន ហើយវាធ្លាប់ជាពេលដែលខ្ញុំទើបតែមានការប្រជុំមួយក្នុងមួយសប្តាហ៍ នៅកន្លែងណាមួយ ខ្ញុំ—ខ្ញុំអាចចងចាំបទគម្ពីរទាំងនោះបានយ៉ាងច្បាស់នៅក្នុងគំនិតរបស់ខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះបន្ទាប់ពីខ្ញុំ...ឥឡូវនេះ ដូចដែលខ្ញុំនិយាយបែបកំប្លែងបន្តិច ខ្ញុំមិនចង់និយាយលេងនៅទីនេះនៅឡើយទេ។ ប៉ុន្តែបន្ទាប់ពីឆ្លងកាត់ម្តេច្រា ជាលើកទីពីរ ខ្ញុំមិនចាំដូចពីមុនទេ។ មានច្រើន...មានម៉ាយលំជាច្រើននៅលើរថយន្តប្លូដចាស់នេះ ហើយ

ដូច្នេះខ្ញុំមិនចាំវាទេ។ ប៉ុន្តែដរាបណាខ្ញុំអាចធ្វើការបាន ខ្ញុំចង់ថ្វាយគ្រប់សកម្មភាព ដល់សិរីរុងរឿងរបស់ព្រះអង្គដែលបានសង្គ្រោះខ្ញុំ។

22 ឥឡូវខ្ញុំឃើញព្រឹកនេះ មើល...ប្រហែលជាវាហាក់ដូចជាចម្លែក ហើយ ប្រហែលជាគំនិតបញ្ញាវាប្រហែលជាលាយឡំគ្នា ប៉ុន្តែវាជាការសរសើរចំពោះអ្វី ដែលខ្ញុំត្រូវបានហៅ។ សូម្បីតែរឿងតូចតាចគឺជាសញ្ញាសម្រាប់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំមើលវា មើលពីរបៀបដែលវាធ្វើការ។ នោះហើយជារបៀបដែលខ្ញុំទទួលបានសាររបស់ខ្ញុំ ពេលខ្លះ គឺដើម្បីមើលនិងមើលពីរបៀបដែលព្រះវិញ្ញាណធ្វើការ ហើយមើលអ្វី ដែលម្នាក់នេះនិយាយ ម្នាក់នោះនិយាយ។

23 ហើយអ្នកបានកត់សម្គាល់ខ្ញុំជាច្រើនដង មុនពេលកម្មវិធីព្យាបាល ឈរនៅ ទីនោះនៅលើវេទិកា ឬអង្គុយមើល ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាព្រះវិញ្ញាណ របៀបដែលវា កំពុងធ្វើចលនា ហើយដឹងរួចហើយថាមានបញ្ហាអ្វីជាមួយមនុស្សនោះដែលអង្គុយ នៅទីនោះ។ ឃើញទេ? សូមមើលវា តាមផ្លូវនៅទីនេះ ឃើញទេ អ្នកចាប់វាសូម្បីតែ មុនពេលអ្នកទៅវេទិកា។

24 ពេលខ្លះមុនពេលខ្ញុំមកប្រជុំ ពេលខ្លះមុនពេលមកទីនេះដូចជាកាលីហ្វ័រញ៉ា ខ្ញុំ បានអង្គុយជាមួយអ្នកដែលនៅជាមួយខ្ញុំ និយាយថា “នឹងមានរឿងខ្លះកើតឡើង វានឹងកើតឡើងនៅទីនេះ ហើយវានឹងចុះនៅទីនេះ វានឹងទៅតាមផ្លូវនេះ” ឃើញ ទេ ព្រោះវានៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ។ ទ្រង់គឺជា...ទ្រង់ជ្រាបអ្វីៗទាំងអស់តាំងពី ដើមដំបូង ឃើញទេ ដូច្នេះទ្រង់គឺជាអង្គដ៏អស់កល្បជានិច្ច។

25 ហើយបន្ទាប់មកកត់សម្គាល់ ព្រឹកនេះ បងប្រុស គ្រឿងអលង្ការរ៉ូស ជាមិត្តដ៏ មានតម្លៃ និងជាបងប្អូនរបស់យើងទាំងអស់គ្នា របៀបដែលគាត់ក្រោកឡើងហើយ អានទំនុកតម្កើងនោះ។ រកមើលពីរបៀបដែលវានិយាយដូចជាគាត់បាននិយាយ ថា “ខ្ញុំចង់ឃើញគ្រាប់ពូជប្រភេទណាដែលព្យួរនៅលើអ្នក។” កាលពីយប់មិញ ព្រះវិញ្ញាណមានបន្ទូលថា និងអំពី “ភ្លៀងចុងក្រោយ ភ្លៀងមុននិងក្រោយ ទាំងពីរ ត្រូវបានបង្ហូរនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។” ហើយនៅព្រឹកនេះ “គ្រាប់ពូជដែលព្យួរនៅលើ អ្នក។” ឃើញទេ ព្រះវិញ្ញាណមានបន្ទូល មើលពីរបៀបដែលវាបានធ្វើតាមរយៈ អ្នកបម្រើព្រះទាំងនេះ ជាដើម នៅព្រឹកនេះ។ ដូច្នេះខ្ញុំសូមលើកយកប្រធានបទនេះ: គ្រាប់ពូជនឹងមិនស្នងមរតកជាមួយសំបកឡើយ។

26 នោះជាអត្ថបទចម្លែកណាស់ ប៉ុន្តែ គ្រាប់ពូជនឹងមិនស្នងមរតកជាមួយសំបក

ឡើយ។ ហើយពីការទទួលយក ទាញសេចក្តីសន្និដ្ឋានរបស់ខ្ញុំអំពីរឿងនេះ ឬ អត្ថបទរបស់ខ្ញុំ ជាជាងពីកាឡាទី ៤:២៧ បី ពិតណាស់ប៉ុលនៅទីនេះកំពុង និយាយអំពីពូជពិតនៃកូនប្រុសទាំងពីររបស់អ័ប្រាហាំ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំចង់ប្រើវាដូច្នោះ អ្នកនឹងមិនខកខានវា។ ហើយប្រសិនបើខ្ញុំទៅលើសម៉ោង ខ្ញុំនឹងយកវានៅយប់ នេះ។ ហើយខ្ញុំចង់បង្រៀន ដូចជាមេរៀនសាលាថ្ងៃអាទិត្យ ដូច្នោះខ្ញុំជឿថាអ្នកនឹង យល់កាន់តែច្បាស់។

27 ហើយខ្ញុំ...ហើយអ្នកខ្លះដែល—មានសមត្ថភាពធ្វើបែបនេះជាងខ្ញុំទៅទៀត ហេតុអ្វី...ខ្ញុំមិនមែនជាអ្នកទេវវិទូ ដោយគ្មានន័យអ្វីទាំងអស់។ ដូច្នោះប្រសិនបើ អ្នកមិនយល់ស្របជាមួយខ្ញុំលើរឿងនេះ គ្រាន់តែមានអារម្មណ៍ដូចជាខ្ញុំបានធ្វើ កាលពីយប់មិញ នៅពេលដែលបងស្រីជាទីស្រឡាញ់នៅទីនេះដុតនំឱ្យខ្ញុំនូវ ចំណិតផ្លែស្ត្រូប៊ី។ អង្គុយលើខ្ញុំ—ខ្ញុំ...នៅក្នុងបន្ទប់សណ្ឋាគាររបស់ខ្ញុំនៅព្រឹកនេះ ខ្ញុំ—ខ្ញុំបានប៉ះគ្រាប់ពូជមួយ ប៉ុន្តែខ្ញុំនៅតែញ៉ាំង។ ខ្ញុំទើបតែដាក់គ្រាប់ពូជចេញ អ្នក ឃើញទេ? ដូច្នោះ នោះ ហើយជាអ្វីដែលអ្នកមិនជឿអំពីវា គ្រាន់តែដាក់មួយឡើយ ឃើញទេ ហើយគ្រាន់តែបន្តបរិភោគអ្វីដែលអ្នកគិតថាត្រឹមត្រូវ។

28 ឥឡូវនេះ ប៉ុលកំពុងនិយាយអំពីកូនប្រុសពីរនាក់របស់អ័ប្រាហាំ ដែលម្នាក់ ក្នុងចំណោមពួកគេគឺបង្កើតដោយសារវា និងម្នាក់ទៀតគឺបង្កើតដោយហាការ។ ឥឡូវនេះយើងរកឃើញនៅទីនេះ ហើយយើងយល់ថាតាមរយៈបទគម្ពីរ ថាព្រះ ត្រូវបានតំណាងមិនដែលនៅក្នុងពីរ។ វាស្ថិតនៅក្នុងបី។ តែងតែនៅក្នុងបី ព្រះគឺ ល្អឥតខ្ចោះ។

29 គណិតវិទ្យានៃព្រះគម្ពីរដំណើរការល្អឥតខ្ចោះ។ ព្រះគឺល្អឥតខ្ចោះនៅក្នុងបី ថ្វាយបង្គំនៅប្រាំពីរ ជាដើម។ ឃើញទេ ដូច្នោះយើង—យើងឃើញថាគណិតវិទ្យានៃ ព្រះគម្ពីរមិនដែលហាជឿឡើយ។

30 ហើយយើងបានមកដល់ទីនេះ កូនប្រុសពីរនាក់របស់អ័ប្រាហាំ ប៉ុន្តែយើង អាចក្លាយជាអ្នកស្លុងមរតកដរាបណាយើងជាកូនម្នាក់ក្នុងចំណោមកូនប្រុស ទាំងនោះ ឬជាកូនរបស់អ័ប្រាហាំ។ “ដ្បិតយើងបានស្លាប់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ដូច្នោះយើងក្លាយជាពូជរបស់អ័ប្រាហាំ ហើយបានទទួលមរតកជាមួយទ្រង់តាម ការសន្យា” ដូច្នោះអ័ប្រាហាំត្រូវតែមានកូនប្រុសមួយទៀត។

31 ឥឡូវនេះ យើងដឹងថាកូនប្រុសទីមួយរបស់គាត់នៅជាមួយហាការ ហើយ

យើងដឹងថាកូនប្រុសទីពីររបស់គាត់គឺ—គឺដោយសារវា។ ប៉ុន្តែគាត់មានកូនប្រុសទីបី ដែលជាព្រះយេស៊ូវ។ ឥឡូវនេះ វាហាក់ដូចជាចម្លែក ប៉ុន្តែនោះជាអ្វីដែលយើងនឹងព្យាយាមបំបែក។ ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយ ព្រះជាម្ចាស់តំណាងអង្គទ្រង់តែងតែនៅក្នុងភាពល្អឥតខ្ចោះ នៅក្នុងបី។ ហើយខ្ញុំបានធ្វើឲ្យខ្លួនឯងច្បាស់ហើយ ជាពិសេសចំពោះអ្នកទេវវិទូរបស់យើង ថារឿងទាំងនេះគ្រាន់តែជាវិធីដែលខ្ញុំឃើញ វាវិធីដែលវាមកដល់ខ្ញុំ។

32 ដូចកាលពីដើមដំបូង ព្រះជាម្ចាស់ ព្រះជាម្ចាស់គង់នៅតែម្នាក់ឯង ពីព្រោះទ្រង់គឺជាអង្គដ៏អស់កល្បជានិច្ច ឃើញទេ មិនមែនជាព្រះទេ។ ព្រះជា “វត្ថុនៃការថ្វាយបង្គំ” ហើយឡូហ្គោស ដូចដែលយើងហៅវាថា ជាព្រះបន្ទូលដែលចេញពីព្រះ នោះអ្នកណាដឹងថានោះជាទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់ ឬព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ ដែលដើរតាមជនជាតិអឺរ៉ុបដែលឆ្លងកាត់ទីរហោស្ថាន ទេវតានៃសេចក្តីសញ្ញា ឡូហ្គោសដែលចេញពីព្រះ។ ហើយបន្ទាប់មកឡូហ្គោសបានក្លាយជាសាច់ឈាមហើយរស់នៅក្នុងចំណោមពួកយើង។ ឥឡូវនេះយើងនៅក្នុងយ៉ូហាន១ “កាលពីដើមដំបូងមានព្រះបន្ទូល ព្រះបន្ទូលគឺជាមួយព្រះ ហើយព្រះបន្ទូលគឺជាព្រះ។” ហើយឥឡូវនេះ ដូចដែលទ្រង់បានប្រទានជីវិតរបស់ទ្រង់សម្រាប់យើង នោះព្រះវិញ្ញាណទ្រង់យាងមកសណ្ឋិតលើយើងវិញ។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “នៅថ្ងៃនោះ អ្នកនឹងដឹងថា ខ្ញុំនៅក្នុងព្រះវរបិតា ជាព្រះវរបិតានៅក្នុងខ្ញុំ ខ្ញុំនៅក្នុងអ្នក ហើយអ្នកនៅក្នុងខ្ញុំ។”

33 ឃើញទេ វាជាព្រះ នៅតាមបណ្តោយ ព្រះដែលបង្ហាញអង្គទ្រង់ ធ្វើការដោយអង្គទ្រង់តាមសម័យកាលផ្សេងៗគ្នា។ ដូច្នេះទាំងបីគឺ ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ជាព្រះតែមួយធ្វើការក្នុងលក្ខណៈបី។ ហើយយើងសព្វថ្ងៃនេះ គឺជាក្រុមជំនុំតែមួយ គុណលក្ខណៈនៃការគិតរបស់ព្រះមុនកំណើតពិភពលោកដើម្បីមាន—ក្រុមជំនុំមួយ។ ដូច្នេះអស់អ្នកដែលនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទគឺនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទនៅដើមដំបូង នោះគឺជាកំនិតរបស់ទ្រង់ ហើយគំនិតរបស់ទ្រង់គឺជាលក្ខណៈរបស់ទ្រង់។

34 នៅទីនេះគ្រាប់ពូជចាប់ផ្តើម នៅក្នុងការសន្យា។ ហើយអំប្រាហាំនៅទីនេះមានការសង្ស័យបន្តិច ដោយអ៊ីសម៉ាអែល។ ហើយខ្ញុំចង់បង្ហាញអ្នកពីដំណាក់កាលទាំងបីនេះ នៃពូជនេះដែលយើងនឹងនិយាយ ដែលមិនមែនជា

អ្នកទទួលមរតកជាមួយសំបក។ ឥឡូវនេះ យើងរកឃើញថា នៅដើមដំបូងនេះ ព្រះបានប្រទានការសន្យាដល់អំប្រាហាំ។

35 ទ្រង់បានប្រទានការសន្យាដល់អំប្រាហាំជាមុនសិន។ ហើយនោះគឺជា ឬ កិច្ចព្រមព្រៀងគឺនៅលើលក្ខខណ្ឌ។ “បើអ្នកមិនធ្វើវិបល្លាសទេ។ ប្រសិនបើអ្នកនឹងធ្វើការនេះ។”

36 ប៉ុន្តែនៅពេលដែលទ្រង់បានប្រទានវាទៅអំប្រាហាំ វាគ្មានលក្ខខណ្ឌ “ខ្ញុំបានធ្វើវារួចហើយ។” ទ្រង់មិនដែល...អ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើ វាគ្មានលក្ខខណ្ឌ ទ្រង់បានប្រទានដល់អំប្រាហាំ។ ឥឡូវនេះ ហើយតាមរយៈនោះ អំប្រាហាំមានការសន្យាដូច្នោះយើងត្រូវតែជាពូជរបស់អំប្រាហាំ។ “វាមិនត្រឹមតែចំពោះអំប្រាហាំប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែចំពោះពូជរបស់គាត់បន្ទាប់ពីគាត់។” ឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នកនឹងកត់សម្គាល់ វាមិនមែនជា “គ្រាប់ពូជ” បន្ទាប់ពីគាត់ ប៉ុន្តែ “គ្រាប់ពូជ” បន្ទាប់ពីគាត់។

37 ឥឡូវនេះយើងបានរកឃើញថាការសន្យានេះត្រូវបានសង្ស័យបន្តិចដោយសារ៉ា ហើយសារ៉ាបានប្រាប់អំប្រាហាំឲ្យយកហាការ ជាស្ត្រីវ័យក្មេងជនជាតិអេស៊ីប ធ្វើជាប្រពន្ធ ហើយនោះជាវិធីដែលព្រះនឹងប្រោសពូជសន្យានេះ។

38 ឥឡូវនេះ អ្នកឃើញទេ ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយកាលពីយប់មិញ ការផ្លាស់ប្តូរណាមួយពីផែនការដើមរបស់ព្រះបោះចោលរឿងទាំងមូល។ យើងមិនអាចផ្លាស់ទីពីព្រះបន្ទូលដើមនោះទេ។ វាមាន...យើងបាននិយាយអំពីវាកាលពីល្ងាចមុន ឬ ល្ងាចមុនចុងក្រោយ ជាជាង លើបាឡាម។ គាត់បានទទួលចម្លើយរបស់ព្រះត្រង់និងច្បាស់ “កុំទៅ!” ប៉ុន្តែទ្រង់មានព្រះទ័យអនុញ្ញាត។ ហើយអ្នកអាចធ្វើការនោះប្រសិនបើអ្នកចង់បាន ហើយព្រះនឹងធ្វើឱ្យវាការពេញលេញទ្រង់ ប៉ុន្តែវាមិនមែនជាឆន្ទៈដ៏ល្អឥតខ្ចោះរបស់ព្រះទេ។ ហើយនោះជាអ្វីដែលយើងគួរតែខិតខំ ឆន្ទៈដ៏ល្អឥតខ្ចោះរបស់ទ្រង់ មិនមែនជាឆន្ទៈអនុញ្ញាតរបស់ទ្រង់ទេ។ វាជាណាចក្ររបស់ព្រះ ដែលទ្រង់...នៅលើផែនដីសព្វថ្ងៃនេះ នឹង...មិនអាចត្រូវបានបង្កើតឡើង ដោយយុត្តិធម៌ តាមឆន្ទៈអនុញ្ញាតឡើយ។ វាត្រូវតែត្រលប់មករកឆន្ទៈដ៏ល្អឥតខ្ចោះរបស់ទ្រង់វិញ។

39 ឥឡូវនេះយើងឃើញនៅទីនេះថាសារ៉ា បន្ទាប់ពីព្រះបានប្រាប់អំប្រាហាំថា កូននឹងកើតមកតាមរយៈសារ៉ា ដែលនឹងប្រទានពរដល់ពិភពលោក ឥឡូវនេះសារ៉ាបានសង្ស័យវា។ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកកត់សម្គាល់ វាមិនដែលមកដោយអំប្រាហាំ

ទេ ប៉ុន្តែដោយសារវាជាស្រ្តី។ ហើយនាងបានសង្ស័យ ហើយនាងបាននិយាយថា “យកហាការ។” ហើយអ័ប្រាហាំមិនចង់ធ្វើដូច្នោះទេ ប៉ុន្តែព្រះបានប្រាប់គាត់ឱ្យទៅ មុខហើយធ្វើវាយ៉ាងណាក៏ដោយ។ ដូច្នោះគាត់បានធ្វើវា ដោយមានការសង្ស័យ បន្តិច។ ឥឡូវនេះ អ៊ីសាក ជាអ្នកមានសេរីភាពនិងពីស្រ្តីដែលបានសន្យា មិនអាច ជាអ្នកស្នងមរតកជាមួយអ៊ីសម៉ាអែល ដែលជាអ្នកបំរើ ដោយសង្ស័យឡើយ។

40 នោះហើយជាអ្វីដែលប៉ុលកំពុងព្យាយាមនិយាយនៅទីនេះ។ ឃើញទេ កន្លែង ដែលមានការសង្ស័យ ហើយវានាំមកនូវរឿងជាក់លាក់មួយរបស់ព្រះ លំដាប់ ជាក់លាក់របស់ព្រះ ប៉ុន្តែវានឹងមិនទទួលមរតកជាមួយនឹងលំដាប់ដើមរបស់ព្រះ ទេ។ អ្នកយល់ទេ? ឃើញទេ វាមិនអាចជាអ្នកស្នងមរតកបានទេ។

41 ឥឡូវនេះ នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំមានថ្ងៃនេះយ៉ាងខ្លាំង។ ហើយខ្ញុំ គិតថានេះជាពេលវេលាដ៏ល្អ ព្រោះខ្ញុំមិនដឹងថាយើងនឹងនៅជាមួយគ្នាយូរវែងណា ទេ ហើយប្រហែលជាខ្ញុំអាចធ្វើបាន វិធីខ្លះដែលព្រះនឹងជួយខ្ញុំឱ្យបង្ហាញអ្នកពី ហេតុផលដែលខ្ញុំបដិសេធយ៉ាងមុតមាំចំពោះសាសនាដែលបានរៀបចំ។ ឃើញ ទេ? ឃើញទេ វាមិនអាចជាអ្នកទទួលមរតកជាមួយនឹងកម្មវិធីដើមរបស់ព្រះ ទេ ព្រោះអង្គការមិនមែនជារបស់ព្រះទេ។ វាជារបស់មនុស្ស។ ព្រះវិហារដំបូង ដែលត្រូវបានរៀបចំឡើង នៅលើពិភពលោកគឺព្រះវិហាររ៉ូម៉ាំងកាតូលិកនៅនី សៀ ទីក្រុងរ៉ូម។ វិវរណៈ ១៧ បាននិយាយថា “នាងគឺជាស្រីសំផឹង ហើយកូន របស់នាងទាំងអស់គឺជាស្រីពេស្យា។” ហើយស្រីសំផឹងគឺជាស្រ្តីដែលមិនរស់នៅ ស្មោះត្រង់នឹងប្តីរបស់នាង ហើយស្រីពេស្យាក៏ដូចគ្នាដែរ។ ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញទេ វាបានក្លាយជាព្រះវិហារ យ៉ាងណាក៏ដោយ។ វាជាប្រព័ន្ធរៀបចំហើយវាបំបែក ភាពជាបងប្អូន។ យើងបានព្យាយាមរៀបចំព្រះវិហារទាំងអស់រួមគ្នា។ វានឹងមិន ដំណើរការទេ មិនដែលធ្វើការអញ្ចឹងទេ។ វានឹងមិនដំណើរការទេ។ ក្រុមប្រឹក្សា ពិភពលោកនៃព្រះវិហារ ពួកគេគ្រាន់តែ...ពួកគេចេញពីកម្មវិធីរបស់ព្រះ។

42 ឥឡូវនេះអ្នកនិយាយថា “តើអ្នកជានរណា ជាអ្នកឈរនៅទីនោះដោយ គ្មានការអប់រំនៅសាលាវេយ្យាករណ៍?” នោះមិនមានភាពខុសគ្នាទេ អ្វីដែលជា ការអប់រំ។ វាមិនមែនជាការអប់រំរបស់ខ្ញុំទេដែលខ្ញុំព្យាយាមនិយាយ។

43 វាជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយ ឃើញទេ? ហើយការបើក សម្តែងទាំងនេះដែលអ្នកឃើញនៅក្នុងព័ន្ធកិច្ច វាមិនមែនជាខ្ញុំទេ វាគឺជាព្រះដែល

ព្យាយាមយកវាមកអ្នក ថាវាជាសេចក្តីពិត។ តើព្រះមានអ្វីទាក់ទងនឹងការកុហក ទេ? ដូច្នោះចូរនៅឆ្ងាយពីខ្ញុំ ដោយបម្រើព្រះដែលនឹងប្រទានពរដល់ការកុហក។ វា ជាសេចក្តីពិតដែលទ្រង់ប្រទានពរ សេចក្តីពិតដែលទ្រង់បានលើកតម្កើង។

44 ឥឡូវនេះ អ៊ីស៊ីអាល់មិនអាចជាអ្នកស្នងមរតកជាមួយអ៊ីស្រាអែលបានទេ ពីព្រោះម្នាក់មានការសង្ស័យបន្តិច គ្រាន់តែសង្ស័យបន្តិច។ វាជាកូនក្មេង វានៅតែ ជាពូជរបស់អ័ប្រាហាំ ប៉ុន្តែមិនមែនជាវិធីដ៏ល្អឥតខ្ចោះរបស់ព្រះសម្រាប់វាទេ អ៊ី ស៊ីអាល់។ ឥឡូវនេះខ្ញុំអាចចំណាយពេលច្រើននៅទីនេះ ប៉ុន្តែខ្ញុំសង្ឃឹមថា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងបង្ហាញរឿងនេះដល់អ្នកតាមវិធីពិតដែលវាគួរបង្ហាញ។

45 ឥឡូវនេះប្រសិនបើពួកគេ ប្រសិនបើអ៊ីស៊ីអាល់និងអ៊ីស្រាអែលមិនអាចជា អ្នកស្នងមរតកជាមួយគ្នា ដោយសារតែផែនការដើមរបស់ព្រះត្រូវបានជំនួសជា —ផែនការអនុញ្ញាតរបស់ព្រះ ជាវិធីអនុញ្ញាតដែលព្រះបានប្រទានពរ ទាំងក្រុមជំនុំ ខាងវិញ្ញាណសព្វថ្ងៃនេះមិនអាចជាអ្នកស្នងមរតកជាមួយនិកាយបានទេ។ និកាយ ព្រះបានប្រទានពរដល់ពួកគេ ដូចជាទ្រង់បានធ្វើអ៊ីស៊ីអាល់ ប៉ុន្តែខាងវិញ្ញាណ នឹងមិនទទួលមរតកជាមួយអ្នកដទៃឡើយ។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ វានឹងមានការ ចេញពីនិកាយក្រុមជំនុំ (ដែលគេហៅថាក្រុមជំនុំធម្មជាតិ) នឹងមកជាកូនក្រមុំរបស់ ព្រះគ្រីស្ទ ជាអ្នករើសតាំង។

46 ឥឡូវនេះ នៅទីនោះ អ្វីដែលធ្វើឱ្យខ្ញុំមានបញ្ហានៅពេលនេះ គឺការដឹងថា យើងឃើញនិកាយទាំងអស់នេះ ទាញចូលទៅក្នុងអ្វីដែលយើងដឹងថាជា...អ្វី ដែលអ្នកហៅថាក្លៀងចុងក្រោយ ឬ ការចាក់ចេញពីព្រះវិញ្ញាណ។ តើអ្នកដឹងទេ ថាព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “នៅពេលដែលវាកើតឡើង វានឹងដល់ទីបញ្ចប់”? ពេលណា ព្រហ្មចារីល្វីលើនិងព្រហ្មចារីដែលមានប្រាជ្ញាមិនអាចអ្នកស្នងមរតក ជាមួយគ្នាបានទេ។ ដ្បិតនៅពេលដែល...ស្រ្តីព្រហ្មចារីល្វីលើ នាងជាស្រ្តីព្រហ្មចារី គ្រាន់តែខ្វះប្រេង។ ប៉ុន្តែពេលនាងមកទិញប្រេង គឺនៅពេលនោះដែលកូនកំលោះ មក។ ហើយនាងត្រូវបានទុកចោល ខណៈពេលដែលនាងកំពុងព្យាយាមទិញ ប្រេង។ អ្នកយល់ទេ? ខ្ញុំចង់ឱ្យវាចូល ពិតជាល្អណាស់។ ឥឡូវនេះ ប្រាកដណាស់ ខ្ញុំនឹងមិនចាំបាច់ផ្លាស់ប្តូរប្រធានបទនោះទៀតទេ។ ឥឡូវនេះ ទាំងខាងវិញ្ញាណ និងធម្មជាតិមិនអាចទទួលមរតកជាមួយគ្នាបានទេ។

47 នោះហើយជាមូលហេតុដែលការលើកឡើង កូនក្រមុំ ព្រហ្មចារីដ៏ឈ្លាសវៃ

ដែលត្រូវបានហៅចេញ ដែលត្រូវបានតែងតាំងជាមុន ជាអ្នករើសតាំង! ហេតុអ្វី អ្នកជំនួញមិនដំណើរការការិយាល័យរបស់អ្នកដូចជាមនុស្សមួយចំនួនព្យាយាម គិតថាព្រះដំណើរការកម្មវិធីរបស់ទ្រង់ដោយចៃដន្យ។ ព្រះបានជ្រាបថា មុន កំណើតលោកីយ៍ អ្នកណានឹងត្រូវបានសង្គ្រោះ ហើយអ្នកណានឹងមិនបាន សង្គ្រោះ។ ដោយការតម្រូវទុកជាមុន ដោយការដឹងមុន ទ្រង់បានឃើញសមាជិក ទាំងអស់ ដាក់ឈ្មោះទាំងអស់នៅលើសៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀម មុនពេល ក្រុមជំនុំបានចាប់ផ្តើម។ ព្រះយេស៊ូវយាងមកដើម្បីស្វែងរកនិងសង្គ្រោះអ្វីដែល មាននៅក្នុងសៀវភៅនោះ។ ទ្រង់បានទិញសៀវភៅនៃការប្រោសលោះ។ វាត្រូវបាន បាត់បង់ ហើយទ្រង់បានប្រោសលោះយើង ហើយឈ្មោះទាំងអស់មាននៅលើ សៀវភៅនោះត្រូវបានប្រោសលោះនៅពេលដែលទ្រង់បានប្រោសលោះយើង។

48 បន្ទាប់មក ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយជាច្រើនដង អ្នកទទួលស្គាល់វា។ នោះ ហើយជាមូលហេតុដែលអ្នកនៅទីនេះនៅព្រឹកនេះ ហេតុអ្វីបានជាអ្នកចេញពី អង្គការនិងអ្វីៗទាំងអស់នេះ។ អ្នកគឺជា...មានអ្វីមួយទាញអ្នក។ ដូចដែលគំនិត តូចរបស់ខ្ញុំគឺ អំពីតន្ត្រីញាស់នៅក្រោមមេមាន់ ឃើញទេ អ្នក—អ្នកដឹងថាមាន អ្វីខុសគ្នា។ ព្រះវិហារ—មិនមាន—អ្វីដែលពេញចិត្ត។ ប៉ុន្តែ អ្នក អ្នកបានឮអ្វី ផ្សេងទៀតដែលជាការស្រែក អ្នកបានដឹងថា អ្នកកើតមកសម្រាប់ការនោះ។ អ្នក គឺជាផ្នែកមួយនៃវា។ អ្នក អ្នកសមនឹងវា ដូចជាស្រោមដៃនៅលើដៃ។ នោះហើយ ជាមូលហេតុដែលយើងជួបជុំគ្នានៅព្រឹកនេះ គឺដោយសារតែដូចដែលម្តាយភាគ ខាងត្បូងរបស់ខ្ញុំធ្លាប់និយាយ “ហ្វូងសត្វស្លាបប្តូរគ្នា” ព្រោះអ្នកមានរឿងដូចគ្នា។

49 សត្វកុកនិងសត្វព្រាបមិនមានអ្វីដូចគ្នាទេ។ របបអាហាររបស់ពួកគេគឺខុសគ្នា ទោះបីសត្វព្រាបអាចញាស់នៅក្រោមសត្វកុកក៏ដោយ។ ហ្នឹងហើយ។ អាស្រ័យ លើអ្វីដែលជា ចាប់តាំងពីដំបូង។ ឥឡូវនេះ ហើយនៅក្នុងនោះ ទោះបីជា—សត្វ ព្រាបប្រហែលជាត្រូវបានធ្វើជាមេសត្វកុកនោះ ក្នុងមួយពេល ប៉ុន្តែទីបំផុតគាត់នឹង រកឃើញគូរបស់គាត់។

50 នោះហើយជាអ្វីដែលក្រុមជំនុំកំពុងធ្វើនៅថ្ងៃនេះ ដ្បិតព្រះយេស៊ូវជាព្រះបន្ទូល ហើយទ្រង់ជាកូនកំលោះ ហើយកូនក្រមុំគឺជាផ្នែកមួយនៃកូនកំលោះ។ ដូច្នេះ ព្រះបន្ទូលដែលត្រូវបំពេញនៅថ្ងៃនេះ គឺជាផ្នែកដូចគ្នានៃព្រះបន្ទូលដែលត្រូវបាន បំពេញនៅក្នុងថ្ងៃរបស់ទ្រង់ ហើយវាជាព្រះបន្ទូលតែមួយ បទពិសោធន៍ដូចគ្នា

ជីវិតដូចគ្នា។

51 ដ្បិត នៅពេលដែលព្រះបានបំបែកអំដាម គាត់ទាំងពីរ។ យើងរកឃើញថា អំដាមគឺជាវិញ្ញាណ តាំងពីដំបូង។ “ទ្រង់បានបង្កើតមនុស្សតាមរូបភាពរបស់ទ្រង់ បានបង្កើតគាត់ជាបុរសនិងស្ត្រី។” ហើយបន្ទាប់មក លោកុប្បត្តិទី២ និងទៅមុខ ទៀត ទ្រង់បានបង្កើតមនុស្សនៅក្នុង...ចេញពីធូលីដី។ មនុស្សត្រូវបានបង្កើតឡើង តាមរូបភាពរបស់ព្រះ (ព្រះជាវិញ្ញាណ) ដូច្នេះគាត់ជាមនុស្សវិញ្ញាណ។ បន្ទាប់មក នៅពេលដែលគាត់ក្លាយជាមនុស្ស មានសាច់ឈាមនៅលើផែនដី ទ្រង់គឺជា —ទ្រង់កំពុងបង្ហាញ បង្ហាញនៅទីនេះជាកូនក្រមុំ។ ទ្រង់មិនដែលយកនិងបង្កើត សុភារៈផ្សេងទៀតទេ ប៉ុន្តែទ្រង់បានយកផ្នែកមួយនៃអំដាម ដែលជាការបង្កើតដើម បានយកពី ឆ្អឹងជំនីរពីចំហៀងរបស់គាត់ ហើយបានយកវិញ្ញាណស្ត្រីចេញពីអំដាម ទុកវិញ្ញាណបុរសនៅទីនោះ ហើយដាក់វានៅក្នុងផ្នែកស្ត្រី។ ដូច្នេះ ផ្នែកនៃវិញ្ញាណ របស់គាត់ ជាផ្នែកនៃរាងកាយរបស់គាត់ សាច់នៃសាច់របស់គាត់ ឆ្អឹងនៃឆ្អឹងរបស់ គាត់ ព្រះបន្ទូលនៃព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ជីវិតនៃជីវិតរបស់ទ្រង់ ហើយនោះជារបៀប ដែលកូនក្រមុំគឺសម្រាប់ព្រះគ្រីស្ទ!

52 នោះហើយជាមូលហេតុដែលការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌នៃពូជរាជត្រូវមក មុន។ ហើយអ្នកស្តាប់ដែលនៅសល់រស់នៅមិនដល់មួយពាន់ឆ្នាំទេ បន្ទាប់មក ពួកគេត្រូវបាននាំឡើងនៅឯការជំនុំជំរះបល្ល័ង្កស។ ឃើញទេ គ្មានការជំនុំជំរះ ចំពោះពូជរាជ ឬពូជតំរូវទុកជាមុនរបស់អំប្រាហាំទេ។ ឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នកនឹង យកយ៉ូហាន ៥:២៤ សូមស្តាប់ការនេះ “អ្នកណាដែលស្តាប់ពាក្យខ្ញុំ ហើយជឿ ដល់ព្រះអង្គ ដែលចាត់ឲ្យខ្ញុំមក អ្នកនោះមានជីវិតដ៏នៅអស់កល្បជានិច្ច។”

53 ឥឡូវនេះតើវាខុសគ្នាយ៉ាងណាពីទ្រឹស្តីជាច្រើនរបស់យើង? ឥឡូវនេះខ្ញុំអាច ដើរចេញពីទីនេះហើយនិយាយទៅកាន់អ្នកប្រមឹកថា “តើអ្នកជឿទេ?” “ប្រាកដ ណាស់!” បុរសម្នាក់ជាមួយប្រពន្ធរបស់បុរសម្នាក់ទៀត “តើអ្នកជឿទេ?” “ប្រាកដ ណាស់!” “តើអ្នកបានអង្គុយនៅក្នុងការប្រជុំកាលពីយប់មិញ ដើម្បីស្តាប់ព្រះបន្ទូល ឬ?” “ប្រាកដណាស់!” “តើអ្នកជឿទេ?” “ប្រាកដណាស់!” គាត់គ្រាន់តែនិយាយ បែបនោះ។

54 ប៉ុន្តែការបកស្រាយដើមនៃព្រះបន្ទូលនេះ “អ្នកណាដែលយល់ពីពាក្យខ្ញុំ ហើយនឹងជឿលើព្រះអង្គដែលបានចាត់ខ្ញុំមក។” “អ្នកណាដែលយល់” នោះគឺជា

អ្នកណាដែលវាត្រូវបានគេស្គាល់។

55 ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “គ្មានអ្នកណាអាចមកកខ្ញុំបានឡើយ លើកលែងតែព្រះបិតារបស់ខ្ញុំបានទាញគាត់មក។ ហើយអ្វីៗទាំងអស់ដែល ព្រះបិតាបានប្រទានមកខ្ញុំ ពួកគេនឹងមក។ ចៀមរបស់ខ្ញុំ ព្រាបរបស់ខ្ញុំ ស្គាល់ សំឡេងរបស់ខ្ញុំ។ មនុស្សចម្លែកពួកគេនឹងមិនតាមទេ។” ហើយតើសំឡេងរបស់ ព្រះជាអ្វី? គឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ តើសំឡេងអ្វីរបស់អ្នកក្រៅគឺជាពាក្យរបស់ គាត់? វាជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ពួកគេនឹងស្គាល់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

56 ដូច្នេះគ្រាប់ពូជធម្មជាតិគ្រាន់តែគ្រប តាមរយៈអ៊ីសម៉ាអែលទីមួយ អ៊ីសាក ទីពីរ បន្ទាប់មកបន្តទៅពូជ។ ដូចជាទង រំយោល និងសំបក នៃពោត។ ឥឡូវនេះ នៅទីនេះ ដំណាក់កាលទាំងបីនៃគ្រាប់ពូជបង្ហាញយើងនូវរូបភាពពិត ដែលខ្ញុំ ចង់ឱ្យអ្នកកត់សម្គាល់ជាមួយខ្ញុំនៅព្រឹកនេះ។ យើងកំពុងឃើញនៅទីនេះ។

57 ហើយក្នុងនាមជាអ្នកមិនមានការអប់រំ ខ្ញុំត្រូវយករបស់ធម្មជាតិដែលខ្ញុំឃើញ ដើម្បីនាំយករឿងខាងវិញ្ញាណដែលបានប្រាប់ខ្ញុំ ព្រោះខ្ញុំមិនអាចធ្វើឱ្យវាសម ហេតុផលសម្រាប់អ្នកនៅក្នុងវេយ្យាករណ៍ណាមួយទេ។

58 ហើយទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ ព្រះតែងតែវាយបញ្ចូលខាងវិញ្ញាណដោយ ធម្មជាតិ។ បើគ្មានព្រះគម្ពីរទេ ខ្ញុំនៅតែដឹងថាគ្រីស្ទានត្រឹមត្រូវ ព្រោះផែនដី ទាំងមូលប្រែទៅជាស្លាប់ បញ្ចុះសព និងការរស់ឡើងវិញ។ ធម្មជាតិដំណើរការ ស្លាប់ ការបញ្ចុះសព និងការរស់ឡើងវិញ។

59 រកមើលនៅដើមដែលវានាំស្លឹក និងផ្លែឈើ ហើយធ្លាក់ចុះ ត្រលប់ទៅផែនដី វិញសម្រាប់រដូវរងាត្រជាក់ចុះក្រោមឫស មកម្តងទៀតនៅនិទាឃរដូវ ជាមួយនឹង ជីវិតថ្មី។ ជារៀងរាល់ឆ្នាំ ថ្ងៃទីបន្ទាល់ថាមានជីវិត មានការស្លាប់ មានការរស់ ឡើងវិញ។

60 ព្រះអាទិត្យនៅពេលព្រឹក ដូចជាទារកតូចទើបតែកើតមក ខ្សោយណាស់។ នៅម៉ោងប្រាំពីរប្រាំបីវាចាប់ផ្តើមទៅសាលារៀន។ នៅម៉ោងដប់បួនដប់មួយវា ចេញពីមហាវិទ្យាល័យ។ វាចែងចាំងនៅក្នុងកម្លាំងរបស់វា ចាប់ពីម៉ោងប្រហែល ដប់មួយរហូតដល់ម៉ោងប្រហែលបី បន្ទាប់មកវាចាប់ផ្តើមចុះខ្សោយ។ នៅពេល ល្ងាចវាធ្លាក់ចុះ ខ្សោយ ជាមនុស្សចាស់។ តើចុងបញ្ចប់របស់វាយ៉ាងម៉េច វាស្លាប់ ឬ? ទេ? វាកើតឡើងម្តងទៀតនៅព្រឹកបន្ទាប់។ ឃើញទេ?

61 ធម្មជាតិទាំងអស់ ព្រះគម្ពីរពិតរបស់អ្នកដែលធ្វើបន្ទាល់ជាមួយព្រះគម្ពីរនេះ! ហើយនោះជាអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងព្យាយាមបង្ហាញអ្នកនៅព្រឹកនេះ តាមរយៈធម្មជាតិ អ្នកនឹងឃើញព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ដែលបានយកគំរូតាម—ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ព្រោះធម្មជាតិគឺជាការបង្កើតរបស់ព្រះ។

62 ដូចជាវិទ្យាសាស្ត្រ ពួកគេរកឃើញមេកានិចនិងច្បាប់នៃធម្មជាតិ ប៉ុន្តែពួកគេ មិនដឹងថាធម្មជាតិនោះជាអ្វីទេ។ ពួកគេមិនស្គាល់ជីវិតនៃធម្មជាតិទេ។ នោះជា ព្រះ។ ដូច្នេះមេកានិចដោយគ្មានខ្លឹមណាមកគឺមិនល្អទេ។

63 ឥឡូវនេះ ទង រំយោល និងសំបក សូមកត់សម្គាល់។ ហាការនៅទីនេះ តំណាងឱ្យដើម ដែលជាជីវិតដំបូងដែលបានចាប់ផ្តើមនៅក្នុងការសន្យា។ សារ៉ា តំណាងឱ្យរំយោល ឬលំអង មកជារំយោល។ ម៉ារ៉ា ជាស្ត្រីព្រហ្មចារី តំណាងនិង បង្កើតពូជខាងវិញ្ញាណពិត ដើម្បីនាំមកនូវដើមពិត។ ហាការនិងសារ៉ា ទាំងពីរមក ដោយការរួមភេទ។ ប៉ុន្តែម៉ារ៉ា ជាស្ត្រីព្រហ្មចារី គឺដោយអំណាចនៃព្រះបន្ទូលសន្យា របស់ព្រះ ដោយកំណើតព្រហ្មចារី។ នាងបានបង្កើតពូជពិតប្រាកដ។ ដើម ហាការ ជាប្រពន្ធទីពីរ ដោយការសង្ស័យនៃការសន្យា ធ្វើការដោយការសង្ស័យបន្តិច។

64 ខ្ញុំគ្រាន់តែសង្ឃឹមថា ព្រះជួយយើង។ ខ្ញុំមិន...ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកឃើញរឿងនេះ ទេ អាក្រក់ណាស់។ អ្នកមិនអាចសង្ស័យបន្តិចណាឡើយ។ អ្នកត្រូវតែយកវា ដូចដែលវាមាន។ វាមិនត្រូវការការបកស្រាយទេ។ ព្រះគម្ពីរចែងថា “ព្រះបន្ទូល របស់ព្រះគ្មានការបកស្រាយឯកជនទេ។” ព្រះមិនត្រូវការសាលារបស់យើងដើម្បី បកស្រាយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ទេ។ នៅពេលដែលទ្រង់បង្ហាញវា ហើយធ្វើឱ្យវា រស់ នោះគឺជាការបកស្រាយរបស់វា។ នៅពេលដែលព្រះមានបន្ទូលថា “ចូរឱ្យមាន ពន្លឺ មានពន្លឺ។ នោះមិនចាំបាច់បកស្រាយទេ។ នៅពេលដែលទ្រង់មានបន្ទូលថា “ស្ត្រីព្រហ្មចារីនឹងមានគភ៌” នាងមានផ្ទៃពោះ។ វាមិនចាំបាច់បកស្រាយទេ។

65 យើងមិនត្រូវការទាំងអស់នេះទេ ថ្នាក់សិក្សាសាលានិងអ្វីដែលចាប់មនុស្ស “មែនហើយ យើងទទួលបានការបកស្រាយ។ យើងទទួលបានការបកស្រាយ។”

66 ព្រះទ្រង់ផ្ទាល់បកស្រាយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ផ្ទាល់។ ទ្រង់មិនត្រូវការនរណា ម្នាក់បកស្រាយសម្រាប់ទ្រង់ទេ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “វានឹងកើតឡើង” ហើយ វាកើតឡើង។ ទ្រង់មានបន្ទូលថានៅថ្ងៃចុងក្រោយ ទ្រង់នឹងបង្ហូរព្រះវិញ្ញាណ របស់ទ្រង់ ទ្រង់បានធ្វើវា។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលនិកាយនិយាយទេ ទ្រង់បានធ្វើវា

ពីព្រោះទ្រង់មានបន្ទូលថាទ្រង់នឹងធ្វើវា។ ដូច្នោះវាមិនត្រូវការការបកស្រាយទេ ដ្បិត ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់ធ្វើការបកស្រាយដោយខ្លួនឯង។

67 ហើយរឿងទាំងនេះដែលអ្នកឃើញ ហាក់ដូចជាអាថ៌កំបាំងសម្រាប់អ្នក ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នក...អ្នកចងចាំពីព័ន្ធកិច្ចរបស់អ្នក អ្នកពេនទីកុស្ត កាលពី សាមសិបបួនសិបប្លាំមុន គឺគ្រាន់តែជាអាថ៌កំបាំងជាច្រើនចំពោះ—ក្រុមជំនុំនៃ មេតូឌីស្ទនិងបាទីស្ទ ដូចនេះគឺសម្រាប់អ្នកសព្វថ្ងៃនេះ។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះរកឃើញ វានៅក្នុងព្រះបន្ទូល។ ខ្ញុំកំពុងព្យាយាមបង្ហាញអ្នកដូចជាអ្នកព្យាយាមបង្ហាញ ពួកគេ។ ហើយបន្ទាប់មកប្រសិនបើព្រះវិលជុំវិញហើយនិយាយថាវាដូច្នោះ នៅក្នុង ព្រះបន្ទូល បន្ទាប់មកបញ្ជាក់ថាវាដូច្នោះ នោះគឺជាការបកស្រាយរបស់ព្រះផ្ទាល់។ អ្នកមិនត្រូវការនរណាម្នាក់បកស្រាយសម្រាប់អ្នកទេ។

68 ឥឡូវនេះ ហាការ ដោយ “បន្តិច”! សូមចាំថា អ្នកមិនអាចយកពាក្យមួយ ចេញពីទីនោះបានទេ។ ហើយព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលនៅក្នុងវិវរណៈ នៅចុងបញ្ចប់ នៃសៀវភៅ។ ហើយនៅដើមដំបូងនៃសៀវភៅ ព្រះគ្រីស្ទមានបន្ទូលថា “អ្នកណា ដែលយកមួយចំណែកចេញពីព្រះបន្ទូលនោះ!” គ្រាន់តែពាក្យមួយបកស្រាយ ខុស បណ្តាលឱ្យគ្រប់ទាំងជំងឺ ការស្លាប់ ដែលយើងមិនធ្លាប់មាន។ មែនហើយ ប្រសិនបើព្រះដែលបរិសុទ្ធ មើលទៅចុះ ហើយបណ្តាលឱ្យមានភាពរីករវាងអស់ នេះដោយគ្រាន់តែបកស្រាយខុសបន្តិចនៃពាក្យមួយ ហើយរឿងតូចតាចណាមួយ ប្រឆាំងនឹងព្រះបន្ទូលកំពូលនោះបានបង្កឱ្យមានភាពរីករវាងអស់នេះ និងការ រងទុក្ខ ហូរឈាមនិងសុគតរបស់ព្រះរាជបុត្រាទ្រង់ ដើម្បីផ្សះផ្សាររឿងដ៏អាក្រក់នេះ ត្រឡប់ទៅទ្រង់វិញ តើយើងនឹងទទួលបានអ្វីតិចជាងការរក្សាព្រះបន្ទូលទាំងមូល ដោយរបៀបណា?

69 “មែនហើយ” អ្នកបាននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណាហាំ នោះគឺនៅក្នុងលោកុប បត្តិ។” ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាអញ្ចឹង ឃើញទេ។

70 ប៉ុន្តែខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នកថា វិវរណៈ នោះជាផ្នែកចុងក្រោយនៃសៀវភៅ។ “អ្នកណា ដែលយកពាក្យមួយចេញពីសៀវភៅទំនាយនេះ ឬបន្ថែមពាក្យមួយទៅវា ចំណែក របស់គាត់នឹងត្រូវយកចេញពីសៀវភៅជីវិត។”

71 ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា នៅកណ្តាលសៀវភៅ! មានសាក្សីបីនាក់របស់ អ្នកម្តងទៀត: លោកុបប្តិ គម្ពីរសញ្ញាថ្មី និងថ្ងៃនេះ។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា

“មនុស្សនឹងមិនរស់ដោយសារនិប្បឹងប៉ុណ្ណោះទេ គឺដោយសារគ្រប់ទាំងព្រះបន្ទូល ដែលចេញពីព្រះឱស្ឋរបស់ព្រះ។”

“មែនហើយ ទ្រង់មិនមានន័យអញ្ចឹងទេ។”

72 ទ្រង់កំពុងនិយាយទៅកាន់មនុស្សដែលជាអ្នកទេវវិទូ រហូតដល់ខ្ពស់បំផុត។ បូជាចារ្យទាំងនោះ ជីតា-ទូត-ជីតា-ជីតា-ទូតរបស់ពួកគេត្រូវតែជាសង្ឃ។ ដើម្បីយល់ខុសពាក្យមួយរបស់វា ហេតុអ្វី វាជាទោសប្រហារជីវិត។ ពួកគេត្រូវគប់ដោយដុំថ្ម ដោយព្រោះបានធ្វើឱ្យបាត់ព្រះបន្ទូលមួយ។ ប៉ុន្តែពួកគេបានបកស្រាយខុសអំពីវា។ ដូច្នោះនៅពេលដែលព្រះបន្ទូលខ្លួនឯង នៅពេលដែលព្រះបានសន្យាថានឹងបញ្ជូនព្រះមេស៊ី ហើយបានបញ្ជូនវានៅក្នុងក្រណាត់រ៉ូដែលទ្រង់បានសន្យាថាវានឹងចូលមក ពួកគេមានកន្សែងផ្សេងគ្នាសម្រាប់វាត្រូវបានរុំ។

73 ខ្ញុំសូមនិយាយដូច្នោះ: ថ្ងៃនេះ ពួកគេមិនបានទទួលវាទេ! វាមិនស្ថិតនៅក្នុងភាពច្របូកច្របល់នៃនិកាយបុព្វញ្ញាទេ។ វានៅក្នុងការរុំនៃអំណាចនិងការរស់ឡើងវិញ និងការសម្តែងនៃព្រះគ្រីស្ទដែលបានរស់ឡើងវិញ របៀបដែលព្រះបានសន្យា ហើយមិនមែននៅក្នុងគំនិតរបស់មនុស្សអំពីវាទេ។

74 ឥឡូវនេះ ហាការ ដោយភាពខុសគ្នាបន្តិចបន្តួច តាមរយៈស្រ្តី មិនមែនតាមរយៈអំប្រាហាំឥឡូវនេះទេ។ អំប្រាហាំមិនចង់ធ្វើវាទេ ប៉ុន្តែព្រះបានអនុញ្ញាតឱ្យគាត់ធ្វើវាដោយសារតែគាត់...រឿងដូចគ្នា ទ្រង់បានអនុញ្ញាតឱ្យបាឡាមបន្ទ។ ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់ ដោយខុសគ្នាបន្តិចបន្តួចជាមួយវា នាងបាននាំអ៊ីសម៉ាអែលដែលជាបុរសព្រៃ មិនដែលយកឈ្នះ។ គាត់បានរស់នៅដោយធូរបន្ទុកគាត់។ គាត់ជាមនុស្សរស់នៅក្នុងព្រៃ។ គាត់នៅនៅឡើយទេ នៅថ្ងៃនេះ។

75 ឥឡូវនេះសារ៉ា រំយោល ឬលំអង សារ៉ា ភរិយាពិតនៃការសន្យា បង្កើតបានបុរសសុភាព ត្រឡប់មកវិញបាននាំមកនូវប្រជាជាតិសន្យា។

76 ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែ ម៉ារ៉ា គ្មានការរួមភេទទេ ប៉ុន្តែតាមរយៈការសន្យា ដូចជាអំប្រាហាំបានទទួលការសន្យាពីព្រះ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ប៉ុន្តែបានជឿការសន្យាថា “មើលអ្នកបម្រើរបស់ព្រះអម្ចាស់” ឃើញទេ មិនមែនជាពន្លកទេ ប៉ុន្តែជាពូជដើមដ្បិតទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូលដែលអំប្រាហាំបានជឿ ហើយម៉ារ៉ាបានជឿ។

77 ឥឡូវនេះ ម៉ារ៉ាមិនមែនជាគ្រាប់ពូជទេ នាងគ្រាន់តែជាសំបករបស់ពូជ

ប៉ុណ្ណោះ។ ពីរផ្សេងទៀតគឺជាអ្នកផ្ទុកជីវិត មានតែគ្រាប់ពូជធម្មជាតិប៉ុណ្ណោះ។ ម៉ាកមិនមែនជាពូជទេ ខ្លួននាងផ្ទាល់ ប៉ុន្តែដូចជាជំនឿលើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ បាននាំមកនូវរូបភាពពិតនៃព្រះបន្ទូល ព្រោះទ្រង់ជាព្រះបន្ទូល។ ប៉ុន្តែដូចជាសំបក...នៃស្រូវសាលី ពោតនៃស្រូវសាលី សំបកគ្របស្រូវសាលីនៅខាងក្នុងរបស់វា ហើយការពារវាហូតដល់វាអាចប្រចាស់ទុំដើម្បីទៅដោយខ្លួនឯង។ ឃើញទេ? បន្ទាប់មកវាគឺជាពូជខ្លួនឯងដែលបានចាកចេញពីនាង។ ដូចជាគ្រាប់ពូជនៅក្នុងផ្ទៃរបស់នាង នាងមិនមែនជាគ្រាប់ពូជទេ។ នាងមិនបានបង្កើតគ្រាប់ពូជទេ។ ព្រះជាគ្រាប់ពូជ។

78 ឥឡូវនេះ ឈាមនោះ មនុស្សជាច្រើនគិតថាវាជាឈាមរបស់ជនជាតិយូដាដែលយើងត្រូវបានសង្គ្រោះ។ ហើយពួកគេខ្លះបាននិយាយថា “មែនហើយ យើងមានសិទ្ធិតាមរយៈសាសន៍ដទៃ ព្រោះវាហាបជាស្រីពេស្យា—និងនាងរស់ ជាជនជាតិម៉ូអាប ជាដើម ពួកគេជាសាសន៍ដទៃ។” អ្នកគ្មានការអះអាងពីរឿងនោះទេ ហើយក៏គ្មានម្នាក់ដែរ។ ទ្រង់មិនមែនជាសាសន៍យូដាឬសាសន៍ដទៃទេ។

79 ទ្រង់ជាព្រះ ឡូហ្គោស ជាព្រះបន្ទូលដែលចេញពីព្រះ។ នៅពេលដែលវាចាប់ផ្តើមចិញ្ចឹមនៅលើផែនដី ហើយវាបានបង្កើតជីវិតសម្បទេ។ នៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ ឡូហ្គោស ព្រះបន្ទូលដែលព្រះបានមានបន្ទូលថា “ចូរឱ្យមាន” ហើយមានឡូហ្គោស ដែលជាព្រះបន្ទូល។ ហើយព្រះបន្ទូលចាប់ផ្តើម... ពីព្រោះទាំងអស់នេះស្ថិតនៅក្នុងឡូហ្គោស ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះទាំងមូល ព្រះគម្ពីរទាំងមូល សម្រាប់គ្រប់សម័យកាល។ ហើយនៅពេលដែលឡូហ្គោសចាប់ផ្តើមដកដង្ហើមនៅលើផែនដី មានជីវិតសម្បទេមក និងការកសាងឡើង ជីវិតបក្សី ឡើងទៅជីវិតសត្វ។ ហើយទីបំផុតមានអ្វីមួយនៅក្នុងតំណាង ឬមើលទៅដូចជាអ្វីដែលកំពុងបង្កាត់ពូជវា ចិញ្ចឹមវា ព្រះជាម្ចាស់ ជាមនុស្សនៅក្នុងរូបភាពរបស់ព្រះ។

80 បុរសនោះបានធ្លាក់ចុះ ដូចជាគ្រាប់ពូជត្រូវធ្លាក់ចុះ។ ហើយបន្ទាប់មកព្រះចាប់ផ្តើមចិញ្ចឹមលើវា បន្ទាប់ពីការដួលរលំ។ ទ្រង់បាននាំយក—ហេណុក ទ្រង់បាននាំយកអេលីយ៉ា ទ្រង់បាននាំយកម៉ូសេ ទ្រង់បាននាំហោរាបន្ទាប់ពីហោរាព្យាយាមស្តាររូបភាពនោះម្តងទៀត។ ហើយទីបំផុត រូបអង្គដ៏ពិតរបស់ព្រះបានមកនៅលើផែនដីម្តងទៀត ដែលជាព្រះ ឡូហ្គោសបានក្លាយជាសាច់ឈាម ហើយរស់នៅក្នុងចំណោមពួកយើង។

81 ឥឡូវនេះឡូហ្គោសដូចគ្នាមានផ្នែកមួយ ទ្រង់មានកូនក្រមុំ ហើយឡូហ្គោសដូចគ្នា ពាក្យនេះដែលមិនអាចត្រូវបានរំខាន កំពុងតែរីកដុះដាលលើក្រុមជំនុំសព្វថ្ងៃនេះ ដោយព្យាយាមនាំយកព្រះបន្ទូលទៅការសម្តែងពេញលេញរបស់វា។ ដែល—ហោរាគឺជាអ្នកដឹកជញ្ជូនដល់ពូជនោះ ហើយនិកាយក្រុមជំនុំគឺជាអ្នកនាំទៅរកពូជឥឡូវនេះ។ ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់ យ៉ាងឆាប់រហ័ស ប៉ុន្តែដូចជាការឆោប កាន់នៅក្នុងគ្រាប់ពូជឥឡូវនេះ បន្ទាប់មកវាចាកចេញពីនាង។

82 ព្រះយេស៊ូវគឺជាព្រះ។ គាត់គឺជា។ ព្រះបិតារបស់ទ្រង់គឺជាឡូហ្គោសដ៍អស្ចារ្យ។ ហើយទ្រង់មិនអាចចាក់វាទាំងអស់នៅក្នុងម៉ូសេបានទេ ព្រោះគាត់ជាហោរា។

83 ហើយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់តែងតែ មិនដែលបរាជ័យឡើយ មកដល់ហោរា។ គ្មានកន្លែង គ្មានពេលវេលា នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ឬតាំងពីព្រះគម្ពីរមក ថាការបកស្រាយត្រឹមត្រូវនៃព្រះបន្ទូលមកដល់អ្នកទេវវិទូ។ វាមិនមាននៅក្នុងបទគម្ពីរទេ។ មិនដែលធ្វើពួកជានិស្សិត មិនដែលធ្វើពួកសាខូស៊ីទេ ហើយព្រះមិនដែលលើកហោរាម្នាក់ចេញពីពួកគេទេ ហើយមិនដែលធ្វើទ្រង់នៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ។

84 ដរាបណាពួកគេលើកវាឡើង ពួកគេទាំងអស់គ្នារួមគ្នាបង្កើតអង្គការមួយចេញពីវា នៅទីនោះវាងាប់។ ប៉ុន្តែវាសម្រាប់គោលបំណងដែលទ្រង់បានធ្វើនេះ។ យើងនឹងព្យាយាមពន្យល់វា ព្រះជួយយើង។ សូមកត់សម្គាល់ មើលនៅទីនេះថា តើនាងនៅជិតក្រុមជំនុំ គ្រាប់ពូជឥឡូវនេះ មើលទៅដូចគ្រាប់ពូជខ្លួនឯង។

85 ឥឡូវនេះអ្នកសម្គាល់ឃើញថា នៅពេលដែលគ្រាប់ពូជចូលទៅក្នុងដី វាជាគ្រាប់ពូជដើម។ នៅពេលដែលវាចេញមក វានាំមកនូវជីវិត។ ប៉ុន្តែតើជីវិតបានធ្វើអ្វីចេញពីគ្រាប់ពូជស្រូវសាលី? វាមិនបង្កើតផលស្រូវសាលីដូចគ្នាទេ ឬគ្រាប់ស្រូវសាលីដូចគ្នា។ វាជាជីវិតរបស់ស្រូវសាលី ប៉ុន្តែវាស្ថិតនៅក្នុងដំណាក់កាលនៃការផលិត។ ហើយនោះគឺជាកំណែទម្រង់ដំបូង នៅពេលដែលលូដើបានចេញពីភាពងងឹតនៃភាពរីករវ។ វាត្រូវតែស្លាប់។

86 ជាច្រើនដង មនុស្សអាណិតអាសូរ។ អូ ហើយខ្ញុំបានអានសៀវភៅមួយមិនយូរប៉ុន្មានទេ ព្រះដ៏ស្ងៀមស្ងាត់ ផ្តល់ឱ្យដោយទស្សនវិទូសម័យទំនើបមួយចំនួនដែលព្យាយាមបង្វែរអ្នកចេញពីព្រះ។ បើអ្នកមិនស្គាល់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ និងផែនការរបស់ព្រះទេ នោះអ្នកអាចរង្គោះរង្គើបានយ៉ាងងាយ។ ប៉ុន្តែ

នៅពេលដែលអ្នកឃើញផែនការរបស់ព្រះ កម្មវិធីរបស់ទ្រង់ បន្ទាប់មកដោយសេចក្តីជំនឿអ្នកដឹងថាវាជាព្រះ ហើយព្រះជាម្ចាស់សម្គាល់អង្គទ្រង់ ធ្វើអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើនៅក្នុង—នៅពេលផ្សេងទៀត ដើរ បង្ហាញ។

87 នោះហើយជាមូលហេតុដែលម៉ូសេមិនអាចញ្ជើរបស់ទ្រង់។ គាត់បាននិយាយទល់មុខនឹងព្រះ ហើយព្រះបានប្រាប់គាត់ថា “ខ្ញុំជាអ្នកដែលនៅជាមួយអំប្រាហាំពីដើមនោះ។ ខ្ញុំជាអ្នកដែលបានសន្យាការនេះ។ ខ្ញុំនឹងនៅជាមួយអ្នក។” តើអ្នកនឹងបញ្ឈប់បុរសនោះដោយរបៀបណា?

88 ដូចហោរាពីបុរាណបាននិយាយថា “ពេលសត្វត្រាហ្វឹម តើអ្នកណាមិនខ្លាច? ហើយព្រះមានបន្ទូល តើនរណាអាចទប់មិនទាយបាន?” នៅពេលដែលយើងឃើញអ្វីដែលព្រះបានសន្យានៅម៉ោងនេះ ឃើញវាលាតត្រដាង តើអ្នកអាចឈរដោយរបៀបណានៅពេលដែលអ្នកឃើញថានោះជាផ្លូវរបស់ទ្រង់? អ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល វានឹងកើតឡើង។ មើលរឿងអាចកំបាំងទាំងអស់ ប៉ុន្តែនោះជារបៀបដែលព្រះបានមានបន្ទូលថាវានឹងកើតឡើង។

89 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់ “នាង” អ្នកផលិត។ ឥឡូវនេះ ហាការចេញមកជាដើម ហើយបន្ទាប់មកលំអងចេញមក ហើយបន្ទាប់មកមកជាគ្រាប់ពូជ។ ឥឡូវនេះមើលអ្នកផលិតទាំងនេះ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកមើលជាមុនសិន។

90 ឥឡូវនេះ ដើមមើលទៅមិនដូចគ្រាប់ពូជទេ ប៉ុន្តែជីវិតដែលនៅក្នុងគ្រាប់ពូជគឺនៅក្នុងដើម។ នោះគឺជាលូធើរ។ ឥឡូវនេះ ដើមតូចមានស្លឹកជាច្រើន វាបានចេញពីលូធើរ ចូលទៅក្នុងហ្សឺនលី និងចុះទៅខាងវីននិងអ្នកផ្សេងទៀតជាច្រើន។

91 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់ បន្ទាប់មកវាបានផ្លាស់ប្តូរទីតាំងរបស់វា។ មើលធម្មជាតិឥឡូវនេះ បង្កើតជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ដូចជាព្រះអាទិត្យ៖ ការស្លាប់ការបញ្ចុះ និងការរស់ឡើងវិញ។ បន្ទាប់មកលំអងមក នោះគឺជាវេសលី។ ហើយតាមរយៈនោះមានលំអងតូចៗជាច្រើនព្យួរនៅលើវា ដែលមើលទៅពិតជាដូចជាគ្រាប់ពូជជាងអ្វីដែលស្លឹកនោះមាន នៅលើស្រូវសាលីឬពោត។ មើលទៅដូចវាច្រើន ដោយសារតែ វេសលីជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលទីពីរ ព្រះបន្ទូលទីពីររបស់ព្រះនាំក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ឡើង មកតាមរយៈការរាប់ជាបរិសុទ្ធ។ នោះគឺជាសាររបស់គាត់។ ត្រូវហើយ។

92 បន្ទាប់មកមួយសន្ទុះក្រោយមក វាបានធ្លាក់ចុះហើយចូលទៅក្នុងទងម្តងទៀត ហើយបានចេញជាត្រចៀកពោត។ ប៉ុន្តែមុនពេលត្រចៀកចាប់ផ្តើម មានការអង្រួន សំបក គម្រប អង្កាម។ ហើយសំបកស្រូវសាលី អ្នកផលិតពោត ប្រសិនបើអ្នក នឹងដឹកនៅទីនោះហើយរើសយកត្រចៀកពោតនោះ ឬត្រចៀកស្រូវសាលីនោះ អ្នក នឹងគិតថារបស់តូច—របស់តូចដំបូងនោះគឺគ្រាប់ស្រូវសាលី។ ប៉ុន្តែ ឥឡូវនេះ មាន សម័យកាលពេនទីកុស្ត។ ឥឡូវនេះអ្នកមិនអាចទេ អ្នក ទេវវិទូឬ...

93 ប្រវត្តិវិទូណាក៏ដោយ ត្រូវដឹងថា នោះជាសម័យកាល របៀបដែលពួកគេមក។ យក—សៀវភៅវិវរណៈ យកសម័យក្រុមជំនុំ ហើយមើលថាតើនោះមិនមែនជាវិធី ដែលពួកគេលាតត្រដាងទេ។

94 ឥឡូវនេះ ពីវេសលីបានចេញមក ភៀលត្រឹមហូលីណេស ណាសារិន និងព្រះវិហារបរិសុទ្ធតូចៗទាំងអស់ កាន់តែខិតជិតទៅនឹងព្រះបន្ទូលជាងអ្វី ដែលកំណែទម្រង់ល្អធើរៀន។ ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញទេ នៅពេលដែលល្អធើរៀនបាន រៀបចំ នោះទើបតែចាប់ផ្តើមដាវទាំងនោះ។ ហើយនៅពេលដែលការនេះ កើតឡើង ព្រះវិញ្ញាណទាំងអស់បានចាកចេញពីព្រះវិហារល្អធើរៀននោះ ទាំងអស់ លើកលែងតែនិកាយ និងអ្នកជឿពិតប្រាកដបានចូលទៅក្នុងការរាប់ជាបរិសុទ្ធ។

95 ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលការរាប់ជាបរិសុទ្ធបានផ្លាស់ប្តូរទៅ ភៀលត្រឹម មហូលីណេស ជាដើម និងអង្គការបរិសុទ្ធទាំងអស់ ណាសារិន ជាដើម វាបាន ផ្លាស់ប្តូរពីទីនោះ ចូលទៅក្នុងយុគសម័យពេនទីកុស្តនេះ។ ហើយក្រឡេកមើល គ្រាប់ធញ្ញជាតិតូចនោះ ស្រូវសាលី វាមើលទៅដូចជាស្រូវសាលីដើមមួយលានដង ដែលបានចូលទៅក្នុងដី ជាងអ្វីដែលដើមបានធ្វើឬអ្វីដែលលំអងបានធ្វើ។ ប៉ុន្តែ ប្រសិនបើអ្នកនឹងអង្កុយចុះ ដាក់វានៅក្រោមកែវ ហើយបើកសំបកតូចៗទាំងនោះ ឡើង ពួកគេក៏ជាអ្នកផលិតផងដែរ។ គ្រាប់ធញ្ញជាតិមិនទាន់ចាប់ផ្តើមនៅឡើយ ទេ។ វាមានដើមតូចមួយនៅខាងក្រោយ ជាមួយនឹងកញ្ចក់ធំដែលមានថាមពល ខ្ពស់ អ្នកអាចមើលឃើញពីកំរិតជំនួយនោះ ដូចជាមូលប្រណី មានគ្រាប់ពូជ មក។ ហើយនេះនៅទីនេះដែលមើលទៅដូចជារបស់ពិត វាមិនមែនជារបស់ពិត ទេ។ វាគ្រាន់តែជាផ្លែប៉ុណ្ណោះ។

96 ដូចជាផ្លែរបស់ម៉ារ។ ម៉ារមិនមែនជាពូជទេ នៅក្នុងការតំណាងនៅទីនេះ នៃដើម។ នាងគ្រាន់តែជាអ្នកផលិតវា ដូចជាអ្នកផ្សេងទៀតដែរ។ ប៉ុន្តែត្រូវបាន

ត្រាស់ហៅ និងជ្រើសរើសជាមុន ដោយព្រះផ្ទាល់សម្រាប់គោលបំណងនេះ វា មើលទៅដូចជាមិត្តភាពល្អរបស់យើងគិត ថានាងគឺជាមាតារបស់ព្រះ។ ទេ នាង មិនមែនជាម្តាយរបស់ព្រះទេ នាងក៏មិនមែនជាពូជរបស់ព្រះដែរ។

97 ស្រ្តីបង្កើតស៊ុត។ ព្រះបង្កើត—ជីវិត។ អេម៉ូក្លូប៊ីន ឈាមស្ថិតនៅក្នុង ភេទបុរស។

98 មេមាន់អាចពងបាន ឬបក្សីអាចពងបាន នៅនិទាឃរដូវបង្កើតសំបុករបស់វា ប៉ុន្តែប្រសិនបើបក្សីញីនោះមិនបាននៅជាមួយបក្សីឈ្មោលទេ វានឹងមិនញាស់ទេ។ វាស្លាប់ហើយ។ វានឹងរលួយនៅក្នុងសំបុក។

99 ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយជាញឹកញាប់ នោះជាបញ្ហាជាមួយក្រុមជំនុំសព្វថ្ងៃ នេះ ពួកគេកំពុងរលួយនៅក្នុងសំបុក ហៅថាមេតូឌីស្ទ បាទីស្ទ ពេនទីកុស្ត ជាដើម។ ប្រសិនបើពួកគេមិនទាក់ទងជាមួយព្រះបន្ទូលទេ ពួកវារលួយនៅក្នុង សំបុក នៅក្នុងអង្គការរបស់ពួកគេ។

100 ឥឡូវនេះ ឥឡូវនេះ ពួកគេខ្លះនិយាយថា ប្រូតេស្តង់តិចប្រើនិយាយដើម្បីថាវាគឺជា ម៉ាកបានបង្កើតស៊ុត។ បើបោះមែន មើលអ្វីដែលអ្នកធ្វើឲ្យព្រះយេស៊ូវធ្វើ។ ស៊ុត មិនអាចត្រូវបានផលិតដោយគ្មានអារម្មណ៍ទេ។

101 ដូច្នោះ អ្នកឃើញទេ ព្រះបានបង្កើតទាំងស៊ុតនិងមេជីវិត ទ្រង់បានបង្កើត ទាំងពីរនៅក្នុងផ្ទៃរបស់ម៉ាក។ ហើយមនុស្សនោះមិនមែនជាអ្វីក្រៅពីព្រះជាម្ចាស់ ទ្រង់ផ្ទាល់បានបង្កើតសាច់ឈាម ហើយគង់នៅក្នុងចំណោមពួកយើង អេម៉ាញូ អែល មិនមែនគ្រាន់តែជាមនុស្សល្អ ជាហោរាទេ ទ្រង់ជាមនុស្សល្អនិងជាហោរា មិនមែនជាគ្រូ ទេអឺទូទេ។ អូ ទ្រង់ប្រហែលជា—ទ្រង់ប្រហែលជាទាំងអស់នោះ ទ្រង់ គឺនៅក្នុងទាំងអស់។ ប៉ុន្តែសំខាន់ជាងនេះទៅទៀត ទ្រង់គឺជាព្រះផ្ទាល់។ ព្រះគម្ពីរ បានចែងថា “យើងត្រូវបានសង្គ្រោះដោយព្រះលោហិតរបស់ព្រះ។” ព្រះជាម្ចាស់ ផ្ទាល់ មិនមែនជាមនុស្សទីបីឬមនុស្សទីពីរទេ។ បុគ្គល ព្រះផ្ទាល់ ព្រះយេស៊ូវដ៏ អស្ចារ្យ បានគ្របបាំងនាងម៉ាក និងអ្នកបង្កើត ហើយបានបង្កើតទាំងកោសិកា ឈាម ជីវិត និងស៊ុតផងដែរ។

102 ប្រសិនបើអ្នកអាចឲ្យជនជាតិយូដាឃើញការនោះ អ្នក...គាត់ដឹងថាព្រះមេស៊ុ ស៊ីជានរណា។ នៅពេលដែលចន រីនបានជាសះស្បើយនៅទីនោះនៅឯកំពង់ផែ

បេនតុន ហាប៊ី បានពិការភ្នែកអស់រយៈពេលសែសិបឆ្នាំ។ គ្រូម្នាក់នោះសួរខ្ញុំ គាត់ និយាយថា ខ្ញុំមានបទសម្ភាសន៍ជាមួយគាត់ គាត់និយាយថា “អ្នកមិនអាចកាត់ ព្រះជាបីចំណែកហើយប្រគល់ទ្រង់ទៅសាសន៍យូដាទេ។”

103 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ពួកគេខ្លះធ្វើ។ ប៉ុន្តែយើងមិនកាត់ព្រះជាបីចំណែកទេ។” ខ្ញុំ បាននិយាយថា “តើអ្នកជឿពួកហោរាទេ?”

“ប្រាកដណាស់ ខ្ញុំជឿពួកហោរា” គាត់និយាយ។

104 ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអេសាយបាននិយាយអំពីនរណា អេសាយ ៩:៦ បុត្រ មួយអង្គបានកើតមកសម្រាប់យើង?”

គាត់បាននិយាយថា “ហេតុអ្វី វាគឺជាព្រះមេស៊ី?”

105 ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើមេស៊ីនឹងមានទំនាក់ទំនងអ្វីជាមួយព្រះ?” នោះបាន ធ្វើវា។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ...”

គាត់បាននិយាយថា “គាត់នឹងក្លាយជាព្រះ។”

106 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្រាកដណាស់ត្រូវហើយ។ ព្រះនាមទ្រង់នឹងត្រូវបានគេ ហៅថាជាអ្នកប្រឹក្សា ព្រះអង្គម្ចាស់នៃសន្តិភាព ព្រះដ៏មានមហិទ្ធិឬទ្ធិ ព្រះវរបិតាដ៏ អស់កល្បជានិច្ច។”

107 មានកន្លែងដែល វិនែសបានខកខានវា នៅទីនោះគឺជាកន្លែងដែលពួក ព្រះត្រីឯកខកខានវា ទាំងសងខាងនៃផ្លូវ។ ប៉ុន្តែមធ្យោបាយរីករាយគឺនៅចន្លោះ នោះ។ ប្រសិនបើព្រះអាចជាព្រះវរបិតាផ្ទាល់របស់ទ្រង់ ប្រសិនបើព្រះយេស៊ូវជា ព្រះវរបិតាផ្ទាល់របស់ទ្រង់ នោះទ្រង់មិនអាចទេ។ ហើយប្រសិនបើទ្រង់មានបិតា ផ្សេងទៀតក្រៅពីព្រះ ហើយព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” គឺជា ព្រះវរបិតារបស់ទ្រង់ ហើយប្រសិនបើពួកគេជាវិញ្ញាណពីផ្សេងគ្នា ទ្រង់គឺជាកូន មិនស្របច្បាប់។ ហ្នឹងហើយ។ តើមួយណាជាព្រះវរបិតាទ្រង់ ព្រះឬព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ? អ្នកនិយាយមួយហើយមើលថាតើអ្នកនឹងខ្មាស់អៀនប៉ុណ្ណា។ ព្រះជា ព្រះវរបិតារបស់ទ្រង់។ តើវាត្រូវទេ?

108 ម៉ាថាយ ១:១៨ ទ្រង់មានបន្ទូល។

វិឯកំណើតព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ នោះបានកើតមកយ៉ាងដូច្នោះ: គឺ...នាង ម៉ារ៉ា មាតាទ្រង់ កាលដែលយ៉ូសែបបានដណ្តឹងនាងហើយ នោះនាង

មានគភ៌ ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ មុនដែលបាននៅជាមួយគ្នា។

109 ឥឡូវនេះតើនរណាជាព្រះបិតារបស់ទ្រង់? ឃើញទេ មើលអ្វីដែលខ្ញុំចង់ មានន័យ? ចំណាំ។

...ឯយ៉ូសែប ប្តីនាង ជាមនុស្សសុចរិត...គាត់មិនចង់បើករឿងនាងឲ្យ គេដឹងទេ បានជាគាត់គិតលែងនាងចេញ ដោយសំងាត់វិញ។

កាលដែលគាត់កំពុងតែគិតពីការនោះ...ស្រាប់តែមានទេវតានៃ ព្រះអម្ចាស់ លេចមកពន្យល់សប្តិ ប្រាប់គាត់ថា យ៉ូសែប ពូជហ្នឹង ជាវិទូអើយ កុំឲ្យខ្លាចនឹងយក...នាងម៉ាក ជាប្រពន្ធអ្នកឡើយ: ដ្បិត បុត្រដែលមកចាប់ទំផ្លែនាង នោះកើតពី...[ក្រុមជំនុំនិយាយថា "... ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។"—អេដ។]

110 ខ្ញុំគិតថាពួកគេនិយាយថា “ព្រះជាព្រះបិតាគឺជាព្រះបិតារបស់ទ្រង់”? អូ អ្នកវិទូអើយ តើការយល់ដឹងរបស់អ្នកនៅឯណា?

ចំណាំ “វានឹងមានពន្លឺនៅពេលល្ងាច!”

111 ពូជពិតចេញមកពីម៉ាក ប៉ុន្តែវាមិនមែនជាពូជរបស់នាងទេ។ វាជាការសន្យា របស់ព្រះ ដែលនាងបាននិយាយថា “មើលអ្នកបម្រើរបស់ព្រះអម្ចាស់។” អ្នកនាំ ជីវិតគឺជាស្រ្តី។ ហើយឥឡូវនេះ ម៉ាក ដែលជាពូជកាន់តែខិតជិត។

112 ហាការត្រូវទទួលវាតាមរបៀបដែលបង្ខូច។ សារ៉ា ដោយសង្ស័យរឿងនេះ បាន នាំវាទៅជាគ្រាប់ពូជធម្មជាតិ ចំណង់ផ្លូវភេទ។ ប៉ុន្តែម៉ាក ដោយគ្មានការរួមភេទ ទាល់តែសោះ បានជឿព្រះបន្ទូល ហើយព្រះបន្ទូលបានក្លាយជាសាច់ឈាម។

113 ប៉ុន្តែសូមកត់សម្គាល់ ម៉ាកនៅជិតនាង នាងបានកាន់គ្រាប់ពូជនៅក្នុងផ្ទៃ របស់នាង ហើយវាមើលទៅដូចជាគ្រាប់ពូជរបស់នាង។ ហើយក៏មានពេនទីកុស្ត ដដែរ។ ខ្ញុំនឹងត្រលប់មកផ្ទះវិញ។ ប៉ុន្តែសូមចាំថា ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលនៅក្នុង ម៉ាថាយ ជំពូកទី ២៤ ខទី ២៤ “នៅថ្ងៃចុងក្រោយ វិញ្ញាណទាំងពីរ...” មិនមែន នៅក្នុងថ្ងៃដំបូងទេ ឥឡូវនេះ។ “នៅសម័យចុងក្រោយ វិញ្ញាណទាំងពីរនឹងនៅជិត គ្នារហូតដល់វានឹងបញ្ឆោតអ្នករើសតាំងប្រសិនបើវាអាចទៅរួច។” វិញ្ញាណពេនទី កុស្ត គឺដូចជារឿងពិត ល្អឥតខ្ចោះដែលវានឹងបញ្ឆោតអ្នកដែលបានជ្រើសរើស ប្រសិនបើវាអាចទៅរួច។

114 ឥឡូវនេះ នោះមិនមែនជាពាក្យរបស់ខ្ញុំទេ។ នោះហើយជាអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល។ ឥឡូវនេះ បន្ទាប់ពីមួយរយៈ ប្រហែលជាអ្នកនឹងទទួលបានការយល់ដឹងពីអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងព្យាយាមនិយាយ។ ឥឡូវនេះពូជនោះពិតជាមើលទៅ...

115 សំបកនោះមើលទៅដូចគ្រាប់ពូជ រហូតដល់ច្រើនជាងលំអងធ្វើទៅទៀតហើយច្រើនជាងអ្វីដែលដើមបានធ្វើ ប៉ុន្តែពួកគេគ្រាន់តែជាអ្នកផលិតគ្រាប់ពូជប៉ុណ្ណោះ។ ឃើញទេ លូធើបានរៀបចំ ដើមបានស្លាប់ វេសលីបានរៀបចំ លំអងបានស្លាប់ ពេនទីកុស្តបានរៀបចំ ជីវិតបានស្លាប់។ ហើយឥឡូវនេះគ្រាប់ពូជចេញមក។ អ្នកមិនអាចទៅឆ្ងាយជាងគ្រាប់ពូជបានទេ។

116 សូមកត់សម្គាល់ ឆ្លងកាត់ជាច្រើនឆ្នាំ នៅពេលដែលចលនាដ៏អស្ចារ្យមួយកើតឡើង ភ្លាមៗនោះមានអង្គការមួយ។ ប្រហែលបីឆ្នាំគឺប្រហែលដរាបណាការរស់ឡើងវិញមានរយៈពេល បន្ទាប់មកពួកគេរៀបចំវា បង្កើតអង្គការមួយ។ ត្រូវតែមានច្រើនចេញពីវា ដូចជាលោកលូធើ ជាច្រើន និងជាច្រើនចេញពីលំអង វេសលី ហើយស្លឹកពេនទីកុស្តនឹងចេញទៅក្រៅ មួយ ពីរ បី បួន ប្រាំ។ អូ ក្តីមេត្តា! ឃើញទេ?

117 ប៉ុន្តែ សូមកត់សម្គាល់ ម៉ែឆ្នាំនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានបើកសម្តែង! គ្មានអង្គការណាមួយបានក្រោកឡើង ហើយមិនមានអង្គការណាមួយ វានឹងស្លាប់ដូចជាភ្លៀងបន្តបន្ទាប់ និងអ្វីៗផ្សេងទៀត។ នេះគឺជាពេលវេលាចុងក្រោយ គ្រាប់ពូជហើយវានឹងមិនទទួលមរតកជាមួយសំបកទេ មិនលើសពីអ៊ីស្ម៉ាអែដែលមិនទទួលមរតកជាមួយអ៊ីស្ម៉ាអែ។

118 សូមមើលនៅទីនេះតើនាងជិតស្និទ្ធប៉ុណ្ណា ជិតល្មមនឹងបញ្ឆោត។ លូធើ ដើម វេសលី រ៉េយាល និងម៉ារ៉ា សំបក ឬផ្លែ ឬពេនទីកុស្ត។ របៀបដែលខ្ញុំអាចទៅនៅទីនេះនៅលើសំបកនោះ ហើយបង្ហាញអ្នក។ តាមសម័យកាល វាមិនដែលមកជិតដូចពេលនេះទេ។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺជាព្រះវិហារ ក្រុមជំនុំ ឃើញទេ “នាង។”

119 ហើយសូមកត់សម្គាល់ វាគឺជា “នាង” នៅដើមដំបូង ដែលសង្ស័យការសន្យាដើម។ វាមិនមែនជាព្រះបានយកព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់មកវិញទេ។ ព្រះមិនបានយកព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់មកវិញនៅថ្ងៃនេះទេ ទ្រង់កំពុងបញ្ជាក់ព្រះបន្ទូលដើមរបស់ទ្រង់! ប៉ុន្តែសាវ៉ាបាននិយាយថា “ប្រហែលជាដំណើរផ្សេងទៀត យើងកំពុងរង់ចាំ។”

120 នោះហើយជាបញ្ហាជាមួយមនុស្សសព្វថ្ងៃនេះ អ្នកកំពុងព្យាយាមចូលទៅក្នុង អ្វីមួយដែលអ្នកមិនដឹងថាអ្នកកំពុងឡើងលើអ្វី។ តើអ្នកនឹងធ្វើវាដោយរបៀបណា លុះត្រាតែអ្នកដឹងថាអ្នកកំពុងធ្វើអ្វី? តើអ្នកកំពុងដើរលើផ្ទៃភ្នែកទេ? ព្យាយាមចូល ទៅក្នុងអ្វីមួយដែលអ្នកមិនដឹងថាអ្នកកំពុងធ្វើអ្វី អ្នកនឹងដួល។ “បើមនុស្សខ្វាក់នាំ មនុស្សខ្វាក់ នោះពួកគេទាំងពីរធ្លាក់ក្នុងប្រឡាយ” ព្រះយេស៊ូវបានធ្វើការដកស្រង់ ការនោះ។

121 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះយើងកំពុងឈរនៅគ្រានៃគ្រាប់ពូជ។ ឥឡូវនេះគ្រាប់ពូជនឹង កាន់ (អ្វី?) ការគាំទ្រ សហការជាមួយគ្រាប់ពូជដែលគ្រប់គ្រងវា។ វាត្រូវបាន កំណត់នៅទីនោះសម្រាប់គោលបំណងនោះ ដើម្បីគ្រប់គ្រងវា។

122 ដោយសារតែព្រះអាទិត្យរះនៅដើមនិទាយរដូវ លើស្រូវសាលី មើលធម្មជាតិ ទាំងមូលតាមរយៈរដូវកាលវិលជុំ ឆ្លងកាត់ថ្ងៃ អ្វីគ្រប់យ៉ាងវិលជុំយ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាមួយព្រះ។ ឥឡូវនេះនៅពេលដែលព្រះអាទិត្យក្តៅនោះចាប់ផ្តើមចាំងមកលើ គ្រាប់ពូជ វាបែកចេញ។ ប៉ុន្តែពិភពលោកត្រូវតែស្ថិតនៅក្នុងទីតាំងជាក់លាក់មួយ ដើម្បីធ្វើឱ្យគ្រាប់ពូជនោះបែកចេញពីភាពកខ្វក់។ វាត្រូវតែមកតាមផ្លូវនេះ ហើយ ទទួលបានទីតាំងជាក់លាក់មួយដើម្បីធ្វើឱ្យគ្រាប់ពូជនោះចេញមក។ វាត្រូវតែមក តាមវិធីនោះ ដើម្បីយកវាចេញពី...នៅលើយុគសម័យងងឹត។

123 មនុស្សខ្លះ...ការិះគន់ដែលខ្ញុំបាននិយាយថាបានសរសេរសៀវភៅ ព្រះដ៏ ស្ងៀមស្ងាត់ គាត់បាននិយាយថា “ឆ្លងកាត់យុគសម័យងងឹត ពួកគេទុក្ខរុក្ខុល ក្រីក្របានស្លាប់ ពួកគេបានធ្លាក់ចុះ ពួកគេជាគ្រីស្ទាន ហើយព្រះគង់នៅស្ថានសួគ៌ ដូចជាទ្រង់មិនខ្វល់ខ្វាយ។” ហេតុអ្វីបានជាអ្នកក្រ មិនចេះអក្សរ ខ្វាក់ភ្នែក មនុស្ស ខ្វាក់ខាងវិញ្ញាណ បើភ្នែករបស់គាត់គ្រាន់តែបើក! អ្នកមិនដឹងថាគ្រាប់ពូជត្រូវដាក់ ក្នុងដី ស្លាប់និងរលួយមុនពេលវាអាចបង្កើតផលម្តងទៀតទេឬ?

124 ហើយព្រះវិហារនៃពេនទីកុស្តបានស្លាប់ តាមរយៈព្រះវិហារភាគលិកដំបូង។ ហើយនាងគ្រាន់តែមកជាទម្រង់ដើម ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេថានាងកំពុងមានរូបរាង ជិតស្និទ្ធប៉ុណ្ណា នៅលើនីមួយៗ តាមរយៈលូធើរៀន វេសលី សម័យពេនទីកុស្ត? អ្នកយល់ទេ?

125 ឥឡូវនេះវាត្រូវតែត្រលប់មកពីន្ទកិច្ចដើមដែលទ្រង់មាននៅលើផែនដី ព្រោះវា ជាកូនក្រមុំ។ ពួកគេគឺមួយ។ ឥឡូវនេះ ទ្រង់បានសន្យា នៅថ្ងៃចុងក្រោយ ថាតើ

រឿងទាំងនេះនឹងកើតឡើងយ៉ាងដូចម្តេច។ ហើយយើងឃើញវាកើតឡើង ដូចជាការសន្យាទាំងអស់ ម៉ាឡាគី ៤ លូកា ១៧:៣០។ អូ តើមានបទគម្ពីរប៉ុន្មានទៀត វានឹងគ្មានទីបញ្ចប់!

126 ហើយ អូ ខ្ញុំនឹងត្រូវរយប់ ព្រោះវាយឺតពេលហើយ។ បាទ។ មិនអីទេ អ្នក—អ្នកប្រាប់ពួកគេ មើលថាតើពួកគេអាចទទួលបាន...អ្នកសួរពួកគេ ឃើញទេ ហើយបន្ទាប់មកអ្នកមកប្រាប់ខ្ញុំ។ ឥឡូវនេះ គ្រាន់តែចាំបន្តិច។ ខ្ញុំចង់ទទួលបានវា អាក្រក់ណាស់ ឃើញទេ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកឃើញរឿងនេះ អាក្រក់ណាស់។ មើល ព្រះយេស៊ូវ...សូមកត់សម្គាល់ ឃើញទេ កូនក្រមុំ។

127 ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ យើងរកឃើញនៅក្នុងសម័យនេះដែលយើងកំពុង រស់នៅឥឡូវនេះ ឃើញទេ ថាស្បូន អង្គការពេនទីកុស្ត មើលទៅពិតជាដូចរបស់ ពិត។ ប៉ុន្តែតើអ្នកដឹងទេថា វិវិណៈ ១៧ វាហៅថាព្រះវិហាររ៉ូម៉ាំងកាតូលិក ជា អង្គការដំបូង “ស្រីសំដឹង”? តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងថាវាជាការពិត? តើមាន ប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងថានាងជាម្តាយរបស់ស្រីពេស្យា? តើស្រ្តីអសីលធម៌គឺជាអ្វី? ឥឡូវនេះ ទ្រង់មានបន្ទូលថាស្រ្តីនេះគឺជា “ព្រះវិហារ។” តើស្រីសំដឹងជាអ្វី? គឺជា ស្រ្តីដែលមិនស្មោះចំពោះពាក្យសន្យាអាពាហ៍ពិពាហ៍របស់នាង។ តើស្រីពេស្យាជា អ្វី? រឿងដដែល ពាក្យដដែល។

128 ឥឡូវនេះនាងបានសម្រាលកូន។ តើកំណើតបែបណា? មិនមែនសម្រាប់ ព្រះបន្ទូលទេ ប៉ុន្តែដើម្បីកំណើតអង្គការ។ នេះគឺជាមេតូឌីស បាទីស្ត និងពេន ទីកុស្ត ហើយពួកគេទាំងអស់គ្នាបានយកទម្លាប់របស់ម្តាយរបស់ពួកគេ។ ស្រ្តី ណាម្នាក់នៅរដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ាអាចផ្តល់កំណើតដល់ក្មេងស្រីព្រហ្មចារី នោះហើយ ជាមូលហេតុដែលសារដំបូងចេញមក ប៉ុន្តែនៅពេលដែលសេចក្តីពិតត្រូវបាន បង្ហាញដល់សម័យរបស់លូធើ នៃការរាប់ជាបរិសុទ្ធ គាត់មិនអាចយកវាបានទេ។ នៅពេលដែលពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធត្រូវបានអនុញ្ញាត បង្ហាញ ដល់ពួកមេតូឌីស ពួកគេមិនអាចយកវាបានទេ។ ហើយឥឡូវនេះ នៅពេលដែល គ្រាប់ពូជត្រូវបានផលិតដល់ពេនទីកុស្ត នាងមិនអាចយកវាបានទេ នាងត្រូវបាន រៀបចំ ប៉ុន្តែនាងបានក្លាយជាអ្នកផ្ទុកគ្រាប់ពូជ ឃើញទេ។

129 ប្រុងប្រុសម្នាក់និយាយភាសាផ្សេងៗ កន្លែងទេនៅលើកាសែត—អេដ។] អាម៉ែន។ ឥឡូវនេះសូមអរគុណព្រះអម្ចាស់សម្រាប់ការនោះ ព្រះបន្ទូល ភាព

សាមញ្ញនៃព្រះបន្ទូលដែលបាននិយាយ។

130 ឃើញទេ វាគ្រាន់តែសាមញ្ញ ដូចជានៅក្នុងនេះ គ្រាន់តែមើលពោតដុះ។ អ្នកមិនចាំបាច់មានការបកស្រាយទ្រឹស្តីដ៏អស្ចារ្យមួយចំនួនអំពីវាទេ។ គ្រាន់តែមើលវា។ អ្នកគឺ...គាត់នៅក្បែរអ្នកគ្រប់ពេលវេលា។ ឃើញទេ...វាជា...

131 ខ្ញុំត្រូវរយប់។ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាមានការទាញតិចតួច ហើយខ្ញុំបានសុំឱ្យគាត់ធ្វើវា។ យើងត្រូវបិទ។ ឥឡូវនេះ បងប្រុស គ្រាន់តែចំណាំមួយ នោះខ្ញុំនឹងទៅ។

132 មើល ឥឡូវនេះ សំបក ដើម ជាដើម គ្រាន់តែជាអ្នកនាំព្រះបន្ទូលប៉ុណ្ណោះ។ ពួកគេមានផ្នែកនៃព្រះបន្ទូល ឃើញទេ រហូតដល់ពួកគេបានចុះ ការរាប់ជាសុចរិត ការរាប់ជាបរិសុទ្ធ ការស្តារឡើងវិញនូវអំណោយទាននៅក្នុង—នៅក្នុងពេនទីកុសុដ។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់។ ដូចជាអ៊ីស្លាអែល អ៊ីស្រាអែល ឃើញទេ ហើយបន្ទាប់មកទៅព្រះយេស៊ូវ ឃើញទេ ម្នាក់ជាអ្នកបង្កូច ម្នាក់គឺជាដើម ហើយនៅទីនេះមានគ្រាប់ពូជដោយខ្លួនឯង។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ ក្រុមជំនុំបានមកពីរឿងដដែលនោះ ត្រឡប់មកវិញ។ ដូចជាផ្កាឬអ្វីផ្សេងទៀត វាដឹក ទាញចូល ហើយទៅ...

133 នោះមិនមានន័យថាលូធើរៀនត្រូវបានបាត់បង់ទេ។ លូធើរៀនដែលបានបដិសេធការរាប់ជាបរិសុទ្ធ នឹងក្លាយជា អ្នកដែលចង់កាន់កាប់លើអ្វីមួយ...ឃើញទេ អ៊ីស្រាអែលបរិភោគនំម៉ាណាថ្មីរាល់យប់ ឃើញទេ។ ចំណាំ។

134 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះនៅពេលបញ្ចប់ សូមក្រឡេកមើលសំបកនេះនៅទីនេះ ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់ នៅក្នុងស្រូវសាលី។ អាថ៌កំបាំងពេញលេញនៃ—នៃជីវិតត្រូវបានផ្សាភ្ជាប់នៅខាងក្នុងនោះ។ យើងឃើញវានៅក្នុងលូធើរ ឡើងមក។ យើងឃើញវាជារំយោលចេញមក។ យើងឃើញវានៅក្នុងដើម។ យើងមកទីនេះ ហើយឥឡូវនេះវាស្ថិតនៅក្នុងទម្រង់បែបបទ ស្ទើរតែដូចនៅសម័យពេនទីកុសុដ ប៉ុន្តែអាថ៌កំបាំងពិតប្រាកដត្រូវបានលាក់នៅខាងក្នុង។

135 ឥឡូវនេះសូមចាំថា យោងទៅតាមវិវរណៈ អាថ៌កំបាំងទាំងមូលនៃសៀវភៅត្រូវបានបោះត្រាដោយត្រាប្រាំពីរ ដែលអ្នកធ្វើកំណែទម្រង់មិនមានឱកាសចេញមក ដំណាក់កាលទាំងបួននៃកំណែទម្រង់ ដំណាក់កាលទាំងបួននៃសត្វទាំងបួនដែលបានចេញទៅជួបមហាអំណាចទាំងបួននៃពិភពលោក។ ទីមួយចេញទៅក្រៅគឺ...

136 តើអ្វីជាលើកដំបូងបានចេញទៅក្រៅ? សត្វគោ ដើម្បីជួបសម័យរ៉ូម៉ាំង។ នោះ គឺជាព្រះបន្ទូលដើម។ ទ្រង់គឺជាគោនៃកុលសម្ព័ន្ធយូដា។ ព្រះគ្រីស្ទផ្ទាល់បានទៅ ជួបសម័យនោះ។ តើសត្វអ្វីបន្ទាប់ដែលចេញទៅជួប សត្វបន្ទាប់បានចេញទៅជួប អ្នកជិះសេះម្នាក់ទៀត តើគាត់ជាអ្វី? ឃើញទេ អ្នកជិះសេះដំបូងនោះស្លៀកពាក់ ពណ៌ស ពាក់មកុដលើក្បាលរបស់គាត់ ក្រោយមកទៀត ប៉ុន្តែមានធូរដោយគ្មាន ព្រួញ។

137 សូមកត់សម្គាល់សេះទីពីរដែលចេញទៅ សត្វដែលទៅជួបគាត់គឺជាគោ។ គោគឺជាសត្វដែលថ្វាយយញ្ញបូជា។ ពួកគេបានចុះទៅធ្វើទុក្ខរកម្មក្នុងសម័យកាល ងងឹត។

138 សត្វទីបីដែលបានទៅជួបសេះបន្ទាប់ មុនពេលសេះស្លាប់ជិះ សេចក្តីស្លាប់ និងឋាននរក សេះបន្ទាប់ដែលបានទៅ...សត្វបន្ទាប់ដែលបានទៅជួបអ្នកជិះសេះ នៅថ្ងៃនោះ គឺជាសត្វដែលមានមុខមនុស្ស។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹង? យុគសម័យបញ្ញា អ្នកធ្វើកំណែទម្រង់ លូធើ វេសលី កាលរីន ណុក ហ្វីននី ម៉ូឌី។ ហ្នឹងហើយ?

139 ប៉ុន្តែសូមកត់សម្គាល់ តើមានអ្វីកើតឡើងនៅពេលល្ងាច? ឥន្ទ្រី ជាទំនាយ ត្រឡប់មកវិញម្តងទៀត។ វានឹងក្លាយជាពន្លឺអំពីពេលវេលាឥន្ទ្រី ជាផ្លូវទៅកាន់ សិរីល្អ អ្នកប្រាកដជានឹងរកឃើញ អូ ក្រុមជំនុំនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់!

140 ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំអាចមកទីនេះ—ហើយគ្រាន់តែអង្គុយពេលព្រឹក ហើយស្នាក់នៅ ពេញមួយថ្ងៃ ការប្រកបជាមួយអ្នកនៅជុំវិញរឿងទាំងនេះ។ ស្តាប់ចុះ តើអ្នកគិតថា ខ្ញុំមិនចូលចិត្តអ្នកទេ? ខ្ញុំស្រឡាញ់អ្នក បងប្អូនប្រុសរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់ទៅ គ្រប់អង្គការនិងសហ...និង—ហើយគ្រាន់តែជឿជាមួយគ្នា។ ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញទេ វា គ្រាន់តែមិនអាច។ ស្ទើរតែគ្មានទ្វារបើកសម្រាប់ខ្ញុំ។


141 ខ្ញុំកំពុងចូលទៅក្នុងប្រជាជាតិមួយឥឡូវនេះ ដោយសារតែអង្គការ ពីព្រោះ ពួកគេនឹងមិនអនុញ្ញាតឱ្យព័ន្ធកិច្ចរបស់ព្រះ...ខ្ញុំបានសរសេរសំបុត្រទៅពួកគេវិញ ខ្ញុំបាននិយាយថា “អស់រយៈពេលដប់ឆ្នាំហើយដែលខ្ញុំបានព្យាយាមចូលមក។ ហើយអ្នកជាមួយនឹងការជ្រមុជទឹកឆ្លុតរបស់អ្នក!”

142 ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេជឿថាអ្នកត្រូវទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកបីដង: ម្តង សម្រាប់ព្រះវរបិតា និងម្តងសម្រាប់ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ទៅមុខ។

ម្នាក់ទៀតនិយាយថា “ទេ អ្នកត្រូវតែទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកបីដងថយក្រោយ: ម្តងសម្រាប់ព្រះរាជបុត្រា ម្តងសម្រាប់ព្រះវរបិតា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” ហើយពួកគេទាំងពីរខុស។

143 ម្នាក់បាននិយាយថា “ទ្រង់ អ្នកបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកដល់ការសុគតរបស់ទ្រង់ ហើយទ្រង់បានបោះទៅមុខពេលទ្រង់សុគត។ យើងបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកដល់ការសុគតរបស់ទ្រង់។” ម្នាក់ទៀតនិយាយថា “តើអ្នកណាកប់មនុស្សនៅលើមុខរបស់គាត់? អ្នកកប់គាត់ ថយក្រោយ។” រឿងមិនសមហេតុសមផលបែបនេះ បំបែកមនុស្ស វាបង្ហាញថាវាជាការច្រណែន។ វាមកពីសាតាំង។ វាមិនមែនមកពីព្រះទេ។

144 នៅកណ្តាលភាគីទាំងសងខាង ព្រះមិននៅខាងណាទេ ប៉ុន្តែទ្រង់កំពុងហៅពីភាគីទាំងពីរ “ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា ចូរចេញពីក្នុងចំណោមពួកគេ ហើយញែកចេញ នោះអញនឹងទទួលឯងមកឯអញវិញ។”

ព្រះប្រទានពរអ្នក។ 

65-0429B គ្រាប់ពូជនឹងមិនស្ទង់មរតក ជាមួយសំបកឡើយ
សណ្ឋាគារប៊ីលថម៉ុរ
ឡូសអែនដេលេស, ការលីហ្វ័រញ៉ា ស.ហ.រ

KHMER

©2024 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

សេចក្តីជូនដំណឹងស្តីពីការរក្សាសិទ្ធិ

រក្សា រ សិទ្ធិ គ្រប់យ៉ាង។ សៀវភៅនេះអាចត្រូវបានបោះពុម្ពនៅលើម៉ាស៊ីនបោះពុម្ព នៅផ្ទះសម្រាប់ប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ឬត្រូវបានផ្តល់ឱ្យដោយឥតគិតថ្លៃ ជាឧបករណ៍ សម្រាប់ផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះមិនអាចលក់ ផលិតឡើងវិញក្នុងទ្រង់ទ្រាយធំ បង្ហោះនៅលើគេហទំព័រ រក្សាទុកក្នុងប្រព័ន្ធទាញ យកមកវិញ បកប្រែជាភាសាផ្សេងទៀត ឬប្រើសម្រាប់ការរស្មីសំឡេងនិមិត្តដោយ គ្មានការអនុញ្ញាតជាលាយលក្ខណ៍អក្សរពី Voice Of God Recordings®។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម ឬសម្រាប់សម្ភារៈផ្សេងទៀត សូមទាក់ទង៖

VOICE OF GOD RECORDINGS
P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.
www.branham.org